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dňa 9. novembra 2023  

 

P r í t o m n í 

Pracovné predsedníctvo:  

Ing. Mgr. Martin Džačovský, primátor mesta; JUDr. Marek Došek, prednosta MsÚ;  
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Mgr. Ivana Mičová, Mgr. Peter Hutta, PhDr. Miriam Madunická, PhD, RNDr. Ľubica 

Krištofová, Mgr. Peter Pastucha, Mgr. Ľubomír Štvrtecký, MUDr. Andrej Papp, Ing. Jarmila 

Barcaj Drinková, Mgr. Lenka Včelková, Mgr. Vladimír Včelka, Ľubomír Miča, Mgr. Kristína 

Chudá, Ing. Roman Sova, Ing. Pavol Kalman, Ing. Ľubica Vyletelová, Mgr. Branislav Grimm, 
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P r i z v a n í : 

JUDr. Gabriela Olejárová, vedúca odd. MsÚ; Ing. Ferdinant Bartal, vedúci odd. MsÚ;  Ing. 

Renáta Hebnárová, ved. odd. MsÚ, Mgr. Silvia Krčová, Mgr. Milan Dieneš, Mgr. Natália 
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Mgr. Vladimír Šváček, PaedDr. Krzysztof Siwiec, Ing. Svetlana Chábelová, RNDr. Anna 

Parízková – riaditelia ZŠ;  Mgr. Silvia Krišáková, riaditeľka CVČ; Ing. Jozef Mikuš, riaditeľ 

Polikliniky Senica n. o.; Ing. Martina Kolarčíková, riaditeľka ZSS, Senica; Ing. Nora 
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s.r.o., Žilina; Mgr. Peter Koiš, projektový manažér, UNICARBACK s.r.o., Žilina 
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Bod č. 1. – Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie 

overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní, otváram siedme zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Senici, na ktorom vás všetkých vítam. Z 19 poslancov je podľa prezenčnej 

listiny prítomných 17 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina. Ospravedlnený je pán poslanec 

Čonka. Zápisnica z predchádzajúceho mestského zastupiteľstva je overená aj k nahliadnutiu 

poslancov. Za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Včelku a pána poslanca Sovu. Za 

zapisovateľku zápisnice určujem pani Langovú. Pracovné predsedníctvo dnes tvoria bez titulov, 

Elena Jankovičová, Marek Došek, Filip Lackovič, Róbert Mozolič a Martin Džačovský. Ideme 

schváliť program. Odporúčam, aby dnešné zasadnutie siedmeho mestského zastupiteľstva 

rokovalo podľa predloženého programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle 

a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje program siedmeho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Senci konaného dňa 9. novembra 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Program podľa predloženého návrhu bol SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 216: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

program 7. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 9. novembra 2023.  
H l a s o v a n i e  : prítomných:16         za:15        proti:0       zdržal sa:0; 1 nehlasoval      počet poslancov:19   

 

Program 7. zasadnutia MsZ v Senici 

 

1.     Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

2.     Voľba návrhovej komisie 

3.1   Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 09.11.2023 

3.2   Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia č. 

23/2018/703 

4.1    Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsZ dňa 21.09.2023 

4.2    Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsR dňa 26.10.2023 

5.1    Stanovisko HK k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania - 

úverová linka 

5.2    Návrh na prijatie úverovej linky 

6.      Opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho obdobia 2023-2024 

7.      Informatívne správy o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

škôl a školských zariadení na území mesta Senica za školský rok 2022-2023 

8.      Dohody o určení spoločného školského obvodu (obce Prietrž, Rovensko, Smrdáky, 

Častkov, Rybky, Podbranč, Hlboké, Rohov, Záhorie) 

9.      Návrh VZN č. 82/2023, ktorým sa určujú a menia názvy ulíc a iných verejných 

priestranstiev a číslovanie budov v Senici 

10.1  Návrh VZN č. 83/2023 o zrušení VZN č. 1 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta 

Senica 

10.2   Návrh na schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senica 

11.     Dispozície s majetkom 

12.     Plán zasadnutí MsR a MsZ na I. polrok 2024 

13.1    Správa o výsledku kontroly plnenia rozpočtu k 30.06.2023      

13.2    Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za III. štvrťrok 2023 



14.1    Oznámenie o vzdaní sa funkcie hlavnej kontrolórky k 29.02.2024  

14.2    Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta Senica 

15.     Informácia o stave kosenia a príprava zimnej údržby v meste 

16.     Interpelácie 

17.       Uznesenia prijaté na 7. zasadnutí MsZ 

18.       Záver 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Má niekto záujem o zmenu programu? Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ja navrhujem doplniť ďalší bod programu, a to bod diskusia. Podľa môjho názoru je potrebné 

diskutovať o ďalších dôležitých otázkach, ktoré nie sú v programe zastupiteľstva ako napr. o 

projektoch financovaných z Európskych štrukturálnych investičných fondov v statickej a 

dynamickej doprave mesta, kosení, poriadku, návrh na financovanie športových klubov a iných 

strategických príležitostiach a problémoch nášho mesta. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Kosenie ste hovorili, to máme dnes v programe. Poprosím pána prednostu, aby 

povedal v podstate, akým spôsobom sa vôbec ten bod kosenie sem dostal. Máme to aj inak v 

písomnej podobe. 

JUDr. Marek Došek (prednosta)  

Ďakujem za slovo, pán primátor. My keď sme schvaľovali naposledy rokovací poriadok 

mestského zastupiteľstva, tak vlastne tam v zásade bol proces, akým spôsobom je možné sa 

podieľať na obsahu programu zastupiteľstva, kde je naozaj vhodné a žiaduce, aby prípadné 

návrhy na doplnenie boli adresované na MsÚ alebo komukoľvek s dostatočným predstihom a 

v zásade niečo podobné sa udialo teraz naposledy, keď na zasadnutí mestskej rady pán poslanec 

Pastucha ako člen mestskej rady navrhol, aby do programu bol zaradený informácie o stave 

kosenia, kde teda tomuto návrhu bolo vyhovené. Boli k tomu spracované podklady, aby ste boli 

teda o tomto informovaní. Boli riadne, včas pozvaní zástupcovia spoločnosti, ktorí zabezpečujú 

kosenie, aby sa k prípadným otázkam, výhradám alebo k čomukoľvek mohli adekvátne vyjadriť 

a samozrejme k tomuto bodu bude tak ako k všetkým ostatným bodom, prítomná diskusia, kde 

sa môže verejne diskutovať. Takže naozaj aj ja si osobne myslím, že je pre všetkých dobré, aby 

o takýchto témach, ktoré ste aj teraz povedali, ktoré sú možno komplikované témy, boli tu 

prítomní ľudia, boli na to pripravené tie podklady, ktoré by si to zrejme vyžadovali. Takže to 

je len môj poradný návrh. Ďakujem za slovo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Takže inak povedané, pán poslanec Pastucha, ku ktorému sa pridala potom aj pani 

poslankyňa Madunická a ďalší poslanci, dali návrh, aby do programu bolo zapracované 

kosenie. K tomu teda je dnes pripravený aj personál, čo sa týka MsÚ, ale taktiež môžu a nemôže 

využiť daná spoločnosť, aby sa zúčastnila nášho mestského zastupiteľstva. V prípade, že je teda 

takáto požiadavka, či už je to na statickú dopravu, dynamickú dopravu, tak je vhodné, aby my 

sme tieto spoločnosti, ktoré to zabezpečujú, vedeli pozvať, že máte teda túto tému. Dáte nám 

buď váš podklad, aby sme sa pripravili, aby si aj zamestnanci mesta priniesli práve podklady k 

tomu, že ak ideme o tejto téme diskutovať, tak poďme sa o nej rozprávať, ale nie, že oni budú 

mať, poviem tu doklady teraz hore v kancelárii a budú tu vybiehať hore dole. Takže klasicky 

ten postup, ako my vám posielame ten zoznam, že o čom je zastupiteľstvo, vy pošlete, že toto 

je téma, ktorá má zaujíma, ja si myslím, že na 99,9 % to bude, že už sme o tom, keď sme o tom 

nediskutovali v tomto zastupiteľstve, tak, aby to bolo zaradené. Takže nie je s tým najmenší 

problém, len je potrebné, aby sme naozaj dokázali sem prizvať ľudí, ktorí sa tejto téme venujú 

a aby sme nerozprávali a nehanili niekoho meno a potom ja ako primátor mesta napriek tomu, 

že tuto rozprávajú poslanci, je každý sám za seba zodpovedný, musím potom riešiť zbytočné 



nezrovnalosti. Takto priamo nech budú pozvaní, využijú možnosť, prídu, nevyužijú možnosť, 

neprídu. To je celé. Ale aby to bolo slušné, ja si myslím, že minimálne ten, keď sa o ňom má 

rozprávať a tak, aby mal možnosť tu vystúpiť a mohol sa obhájiť. To je celý ten proces. Takže 

to je môj názor, že teraz napr. pán poslanec Pastucha ukázal, ako sa to dá a ja verím, že si toto 

osvojíme, že touto formou vieme pokračovať. Ďakujem. Faktická, pán poslanec Sova.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Úplne ste otočili ten, ten problém trošku, úplne iným smerom. Na Slovensku 

je, ak asi zhruba 2000, cez 2800 obcí. Nepozeral som, samozrejme, že každú obec, lebo na to 

nemám čas, ale v každom jednom zastupiteľstve je aj bod diskusia. Tam to funguje a ja neviem, 

prečo vy podsúvate jednu vec, že ja, keď by bol bod diskusia a prihlásim sa do tej diskusie, 

otvorím nejakú tému, že musím niekoho haniť, nadávať mu, obviňovať ho. Však v tej diskusii 

môžu sa vyskytnúť aj body, ktoré sú bežné, ktoré sú možno aj pre občanov dôležité alebo 

potrebné. Ja vôbec nevidím problém, prečo by tam ten bod nemal byť. Pán primátor, ty, keď si 

nastupoval do funkcie pred piatimi rokmi, tak si povedal, všetko bude transparentné, všetko 

bude tak, ako má byť a podľa mňa toto je jeden bod, jedna vec priamej demokracie, že je nejaká 

diskusia, ktorá sa dovolí a ktorá sa to bude riešiť a budú sa riešiť nejaké problémy. Prečo chcete 

všetko hneď dopredu nariadkovať, načiarkovať, aby ste o tom, nechcem na to odpoveď. To je 

len moja faktická, faktická poznámka. Otočili ste to úplne opačne, že ten, kto vystúpi v diskusii, 

robí zle, uráža a niekoho haní. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Týmto, pán poslanec, nesúhlasím. Je to praktická skúsenosť tohto Mestského zastupiteľstva, 

kedy mne to bolo veľmi vytýkané, že tu bola určitá spoločnosť, by som povedal, oni to vnímajú, 

že veľmi pošpinení, ohovorení a nemohli sa brániť. Jednoducho to je praktická skúsenosť. To 

nie je nejaký výmysel a domnienka. To je celé. Takže pokiaľ to vieme urobiť systémom, že 

chceme o niečom diskutovať, zavolajme toho, koho sa to týka a diskutujme. Ja s tým nemám 

problém, len aby to nezvrhlo sa zase do tohto istého režimu, lebo pokiaľ niekoho ohovoríte a 

ten sa ide brániť za 3, 4 dni, to nikoho iného nezaujíma. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Kde je napísané, že v diskusii budem niekoho ohovárať? Ešte raz to hovorím. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja som povedal, že to je praktická skúsenosť. To je celé. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Každý diskusný príspevok. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nehovorím, že to je každá. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Je to praktická skúsenosť, takže ohovárame, osočujeme, robíme zle. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie. Takže ideme tam. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Keď dáme ten bod diskusiu, možnože sa nikto neprihlási. Je to vec, ktorá by tam eventuálne 

podľa mňa mala byť. Je to bežná, bežná vec, hovorím. Na Slovensku je cez 2800 obcí. 99 % to 

rešpektujú, že tam ten bod diskusia je. Pokiaľ páni poslanci rozhodnú, že nie, no tak nebudeme 

diskutovať. Tak sa nájde nejaký iný, iný kanál, iný bod, kde si poslanec povie svoj názor. To je 

všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Preto tam máme tie body, aby sme aj pri každom jednom bode diskutovali. Takže dobre, dávam 

návrh, ktorý bol predložený, aby bol do bodu číslo 17, bol doplnený o diskusiu a číslo 17, 18 

sa posunul ďalej. Prosím o hlasovanie. 



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Návrh nebol prijatý. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím, pokiaľ by sa dalo teda do budúcna to riešiť formou, formou a môže to byť zaradené 

priamo do pozvánky. 

  

Bod č. 2. – Voľba návrhovej komisie  

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 2. Voľba návrhovej komisie. Predkladám návrh na zloženie návrhovej 

komisie. Pán poslanec Hutta, pán poslanec Štvrtecký, pani poslankyňa Madunická. Má niekto 

iný návrh? Neevidujem iný návrh. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje návrhovú komisiu v zložení pán poslanec Hutta, pán poslanec Štvrtecký a pani 

poslankyňa Madunická. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Návrhová komisia bola SCHVÁLENÁ. 

Uznesenie č. 217: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Peter Hutta, Mgr. Ľubomír Štvrtecký, PhDr. Miriam 

Madunická, PhD. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17        za:17             proti:0          zdržal sa:0              počet poslancov:19  

 

Bod č. 3.1. – Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 

09.11.2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.1. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva s termínom 

plnenia do 9. 11. 2023. Má niekto z poslancov pripomienky? Neevidujem záujem o diskusiu. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Správu o plnení 

uznesení mestského zastupiteľstva, prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva bola 

SCHVÁLENÁ. 

Uznesenie č. 218: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

správu o plnení uznesení MsZ. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17            za:17            proti:0        zdržal sa:0             počet poslancov:19   

 

Bod č. 3.2. – Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 

19/01/J/2/b v znení uznesenia č. 23/2018/703 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.2. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení mestského 

zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 23/2018/773. Správa vám bola 

predložená v písomnej podobe s tým, že práve na mestskej rade sa pani kontrolórka vyjadrila k 

tomuto bodu a ja by som teda ju poprosil, aby teda vyjadrila v rámci tohto bodu. Ďakujem.  

JUDr. Elena Jankovičová (hlavná kontrolórka)  

Ďakujem za slovo v rámci tejto mojej správy, ktorú predkladám mestskému zastupiteľstvu na 



základe uznesenia mestského zastupiteľstva, ktoré bolo prijaté ešte v roku 2001, pravidelne 

kontrolujem všetky zmluvy, ktoré sú uzatvárané v obdobím od jedného do ďalšieho zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva. Toto uznesenie bolo prijímané v čase, ešte keď mesto nebolo povinné 

zverejňovať všetky zmluvy, ktoré sú uzatvárané, tzn. že tá správa hlavného kontrolóra plnila 

ten účel, aby sa poslanci dozvedeli vlastne o všetkej tej činnosti, ktorá sa v meste vykonáva a 

teda, aby ju aj ten hlavný kontrolór nejakým spôsobom preveril a posúdil, že či ten postup v 

rámci uzatvárania týchto zmlúv je správny. Všetky tie zmluvy, ktoré sú momentálne 

uzatvárané, sú zverejňované tak, ako na stránke mesta, tak aj na centrálnom registri zmlúv, kde 

sú prístupné k nahliadnutiu, preštudovaniu, takže všetky zmluvy sú zverejňované. Ja keď 

kontrolujem tieto zmluvy, ich tie zvyčajne, tak viete, podľa toho množstva okolo 200-300. 

Každý krát pri týchto a trvá to asi 2 týždne intenzívnej práce, keď zmluvu, keď všetky tie 

zmluvy mám s porozumením prečítať, vyhodnotiť a teda ešte pripraviť tento materiál. 

Vzhľadom k tomu, že na tomto zasadnutí máme pripravený aj materiál Zásady nakladania s 

majetkom, chcela by som dať Mestskému zastupiteľstvu do pozornosti, že to uznesenie, ktoré 

bolo prijaté v tom roku 2011, znelo tak, že preveriť, či sú splnené náležitosti uznesení prijatým 

Mestským zastupiteľstvom a podmienky VZN číslo 1 súvisiace s uzatváraním kúpno-

predajných zmlúv a iných obchodných zmlúv a teda tak ďalej to pokračuje. Na tomto 

zastupiteľstve budeme rušiť to VZN číslo 1, tzn. že minimálne by bolo treba, aby sme 

prehodnotili znenie toho uznesenia, aby ten kontrolór, teda ak by mal vykonávať tú činnosť, 

aby to bolo súladné s tým právnym stavom alebo prípadne dávam návrh na to, že aby teda 

zastupiteľstvo a poslanci prehodnotili, či je ešte v súčasnosti potreba vykonávať túto kontrolu 

zmlúv tým hlavným kontrolórom a teda, že či by nebolo aj vhodné toto uznesenie napr. zrušiť. 

Hovorím to teraz aj z toho dôvodu, že na budúci mesiac na to zastupiteľstvo budem pripravovať 

návrh plánu kontrolnej činnosti pre prvý polrok 2024, kde vždy ako ten jeden bod toho 

programu dávam ako pravidelné kontroly, kontroly vykonávané na základe uznesení. 

Informáciu iba pre vás. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Takže v rámci mestskej rady, pani kontrolórka, že či nie je efektívnejšie, aby sa 

vykonala iná kontrola ako spisovanie toho, čo je verejne dostupné akože. Takže to je na 

zamyslenie pre vás. Nie je to o tom, že dnes budeme o tomto hlasovať, ale možno v decembri, 

pokiaľ bude porada poslancov jedno s druhým si povieme, že áno, dobre, nechávame, ostáva, 

ostáva alebo sa ruší, ale teda pani kontrolórka už aj podľa toho programu dnešného už nebojuje 

za seba, ale možno za niekoho iného, že má pocit, že táto práca zbytočne zaberá 2 týždne práce 

kontrolóra a mohol by sa venovať inej kontrolnej činnosti. Ale teda rozhodnutie bude na vás. 

Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o 

plnení uznesenia Mestského zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 

23/2018/703. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, tak ZOBRALI SME NA VEDOMIE správu hlavnej kontrolórky. 

Uznesenie č. 219: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e   

správu HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia č.23/2018/703. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17          za:17           proti:0          zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

Bod č. 4.1. – Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsZ dňa 21.09.2023 

Bod č. 4.2. – Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsR dňa 26.10.2023 
 

 



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 4.1., 4.2., kde budeme spoločne o týchto bodoch aj diskutovať, aj hlasovať. 

Má niekto záujem o diskusiu v rámci bodu 4.1 a 4.2? Neevidujem taký záujem. Predkladám 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie uznesenia prijaté na 

šiestom zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 21. 9. 2023 a 4.2 uznesenia prijaté na šiestom 

zasadnutí Mestskej rady dňa 26. 10. 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE uznesenia prijaté na 

šiestom zasadnutí Mestskej rady aj Mestského zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 220: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e   

1. Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsZ dňa 21.09.2023 

2. Uznesenia prijaté na 6. zasadnutí MsR dňa 26.10.2023    
H l a s o v a n i e  : prítomných:17            za:17             proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 5.1. – Stanovisko HK k dodržaniu podmienok na prijatie 

návratných zdrojov financovania - úverová linka 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 5.1. a to je stanovisko hlavnej kontrolky k dodržaniu podmienok na 

prijatie návratných zdrojov financovania - úverová linka. Takže na to, aby sme mohli 

prefinancovať niektoré veci, tak a mohli si zobrať úver, tak potrebujeme stanovisko hlavnej 

kontrolórky, ktorá je pripravená zodpovedať otázky, ale teda aj na základe záveru je zrejmé, že 

teda dodržujeme všetky zákonné podmienky. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký 

záujem. Predpokladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov 

financovania - úverová linka. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE stanovisko hlavnej 

kontrolórky. 

Uznesenie č. 221: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov 

financovania –úverová  linka. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17         za:17       proti:0          zdržal sa:0                   počet poslancov:19 

  

Bod č. 5.2. – Návrh na prijatie úverovej linky 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 5.2. Návrh na prijatie úverovej linky. Tento materiál prerokovala finančná 

komisia, bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie a taktiež prerokovala mestská rada, 

ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Poprosím pána Mozoliča, aby dal 

krátku informáciu. 

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia)  

Ďakujem pánovi primátorovi za slovo. Mestskému zastupiteľstvu predkladáme návrh na prijatie 

krátkodobého termínovaného úveru vo forme úverovej linky, a to na prefinancovanie 

záverečných platieb oprávnených výdavkov za realizované projekty z fondov EÚ. Ide o 6 

projektov, pri ktorých predpokladáme maximálnu výšku oprávnených výdavkov v sume 

1.319.000 EUR, ktoré musíme uhradiť do konca tohto roka z vlastných zdrojov a následne nám 



budú tieto finančné prostriedky riadiacim orgánom, resp. ministerstvami v prvom štvrťroku 

2024 refundované do rozpočtu mesta a úverová linka bude splatená. Táto úverová linka je 

prakticky preklenovací úver, ktorý má charakter kontokorentu aj s obdobnou úrokovou sadzbou 

0,59 % +12 mesačný euribor a čerpanie predpokladáme na obdobie troch mesiacov. Rád by 

som upozornil na fakt, že mesto dáva schváliť maximálny úverový rámec týchto 1.319.000, tzn. 

že mesto použije všetky voľné finančné prostriedky v rámci hospodárenia mesta ku koncu roka 

tak, aby sa tá úverová linka čerpala, čo v najnižšej výške i napriek tomu, že si prakticky znížime 

výsledok hospodárenia za rok 2023 a vyčerpáme si zdroje k tvorbe rezervného fondu. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za informáciu. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja sa chcem v prvom rade poďakovať všetkým členom finančnej 

komisie za konštruktívny a mimoriadne efektívny a osobný prístup k priebehu poslednej 

finančnej komisie. K tomuto bodu, ja teda mám len 2 pripomienky alebo odporúčania. Jednu z 

nich už pán finančný riaditeľ vlastne spomenul a podľa mňa je podstatné a potrebné efektívne 

využívať všetky voľné zdroje mesta, vrátane rezervného fondu a minimalizovať úrokové 

náklady, ktoré zaťažia mesto, ale to teda spomenul pán riaditeľ, že bude sa využívať všetky 

voľné zdroje. A po b treba precizovať strednodobý cash flow financií mesta, aby sme teda s 

takýmito vecami predpokladali v tom minimálne ročnom predstihu. Ďakujem veľmi pekne. To 

je všetko. 

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia)  

Ja ešte doplním informáciu teda, že rezervný fond mesta nemôže byť na tieto účely použitý. 

Toto stanovisko som teda uvádzal aj na rokovaní finančnej komisie s tým teda, že si tieto veci 

ešte preverím u audítora mesta. Ten takisto dal stanovisko k tomu, mám ho aj písomne, teda, 

že rezervný fond by sme na toto prefinancovanie mohli použiť len v prípade, keby boli aj do 

konca rozpočtového roka vrátené. Tzn. pokiaľ budú prostriedky vrátené až budúci rozpočtový 

rok, nie je toto vôbec možné. My musíme proste rešpektovať rozpočtový rok. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Rozumiem. Veľmi pekne ďakujem, rád sa oboznámim s tým stanoviskom. Ja mám teda 

stanovisko ústne od hlavnej kontrolórky, že to je možné. A sú tam rôzne alternatívy, ktoré sa 

dajú využiť. Jednu z nich sú napr. aj tvorba peňažných fondov a podobné veci. Takže preto 

hovorím, že ak by sme teda s tým cash flow nejako pracovali. Je to len návrh na vylepšenie 

vašej pozície a jednoducho znižovanie nákladov mesta. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani kontrolórka. 

JUDr. Elena Jankovičová (hlavná kontrolórka)  

Teda by som možno chcela reagovať, pán Kalman hovorí pani kontrolórke, ale nie som to ja. 

My sme sa nerozprávali. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Nie, prepáčte, nie vy, ako hlavná kontrolórka. Iná kontrolórka. Samozrejme. 

JUDr. Elena Jankovičová (hlavná kontrolórka)  

Aby áno, aby to nebolo náhodou, samozrejme, áno? Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za ozrejmenie. Nemá nikto ďalej záujem o diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje prijatie krátkodobého termínovaného úveru vo forme 

úverovej linky na financovanie oprávnených výdavkov v rámci realizácie projektov z fondov 

Európskej únie vo Všeobecnej úverovej banke, a.s. vo výške 1.319.000 EUR so splatnosťou do 

12 mesiacov a po b zmenu rozpočtu na rok 2023 na príjmové finančné operácie, krátkodobé 

bankové úvery 1.319.000 a transfery zo Štátneho rozpočtu – 135.000 a transfery do Štátneho 

rozpočtu 1.184.000 EUR. Prosím o hlasovanie podľa predloženého návrhu. 



Hlasovanie: Ďakujem. Takže uznesenie bolo SCHVÁLENÉ.  

Uznesenie č. 222: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

a/ prijatie krátkodobého termínovaného úveru vo forme úverovej linky na financovanie 

oprávnených výdavkov v rámci realizácie projektov z fondov EÚ vo Všeobecnej úverovej 

banke a.s. vo výške  

1 319 000,00 Eur so splatnosťou do 12 mesiacov 

 

b/ zmenu rozpočtu na rok 2023 nasledovne: 

Príjmové finančné operácie: 

513 001 Krátkodobý bankové úver                   + 1 319 000 Eur 

Bežné príjmy: 

312001 Transfery zo štátneho rozpočtu             -    135 000 Eur 

Kapitálové príjmy: 

322001 Transfery zo štátneho rozpočtu             - 1 184 000 Eur 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17      za:17          proti:0          zdržal sa:0                   počet poslancov:19 

 

Bod č. 6. – Opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho 

obdobia 2023-2024 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 6. Opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho obdobia 

2023-2024. Prerokovala tento materiál komisia životného prostredia, ktorá ho bez pripomienok 

odporúča schváliť. Taktiež prerokovala materiál Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča 

schváliť. Ide o materiál, ktorý je každoročne na zabezpečenie vykurovacieho obdobia, kedy v 

lehote piatich rokov sa chodí, je Dobrovoľný hasičský zbor, ktorý sa preukáže aj príslušným 

preukazom, že prišli na preventívnu protipožiarnu kontrolu v rodinných domoch pred zimným 

vykurovacím obdobím, kedy je tu preventívna činnosť, aby sa predchádzalo rôznym požiarom, 

ktoré by mohli ohroziť ľudí na živote alebo na zdraví. Pokiaľ má niekto záujem o diskusiu k 

tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho 

obdobia 2023- 2024. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže SCHVÁLILI SME opatrenia predchádzajúceho uznesenia. 

Uznesenie č. 223: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho obdobia 2023 – 2024. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17      za:17          proti:0          zdržal sa:0                   počet poslancov:19 

 

Bod č. 7. – Informatívne správy o výchovno - vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení na území 

mesta Senica za školský rok 2022-2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod číslo 7. Informatívne správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení na území mesta Senica za školský rok 

2022- 2023. Tento materiál prerokovala komisia pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske 



záležitosti, bez pripomienok odporúča schváliť a zobrať, schváliť a zobrať na vedomie. Mestská 

rada taktiež prerokovala tento materiál a bez pripomienok odporúča schváliť a zobrať na 

vedomie. Tzn. máme tu správu vzdelávacích inštitúcií, ktoré sú v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta a taktiež aj ďakujem za správy, ktoré sme dostali od inštitúcií, ktoré nie sú v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senica. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu. Pán 

poslanec Pastucha. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Tradične by som sa chcel poďakovať všetkým kolegom, kolegyniam, ktoré 

pôsobia na našich školách. Možnože sa budem opakovať tak ako každý rok, že som hrdý, že 

naše školstvo v Senici je na vysokej úrovni. Každý si tam môže prečítať, minimálne je to z toho 

dôvodu, že máme v podstate stopercentnú kvalifikovanosť na našich školách, čo je oproti 

niektorým školám alebo samosprávam dlhodobo u nás v Senici veľký prínos a je to vidieť aj na 

výsledkoch rôznych súťažiach, olympiádach a pod. Napriek tomu by som sa chcel pozastaviť 

pri jednej správe. Už druhé volebné obdobie som členom Školskej rady materskej školy. 

Prvýkrát to teraz prezentujem na zastupiteľstve. Predtým som sa snažil to istým spôsobom 

riešiť, či na komisiách alebo v Mestskej rade. Snažili sme sa to riešiť v minulosti, nepodarilo 

sa, lebo sú tam určité zákonné veci, ktoré sa takým spôsobom riešiť proste nedajú. A ja som 

zistil, že sa určité veci riešiť nedajú. Jedná sa hlavne o letnú prevádzku materské školy. Vždy 

na konci tej správy je napísané, pani riaditeľka napíše, že koľko detí alebo rodičov sa prihlási 

na letnú prevádzku, takže môžeme sa tam momentálne teraz dočítať, že v júli bolo prihlásených 

304 žiakov záväzne, záväzne. A nakoniec chodilo 149. Čiže to je v podstate nejakých 49 %. V 

auguste z 284, 124, čo je ešte menej 43 %. Ja môžem povedať, že za tých 4, 5 rokov, čo to 

sledujem ako člen Rady školy, tak mierne sa to percento zlepšilo. Bolo to až na úrovni okolo 

30 % v niektorých rokoch a považujem to za nedobré. Nedobré, ale z pohľadu mesta, 

zriaďovateľa, môže sa snažiť zriaďovateľ aj pani riaditeľka, koľko chce, toto je vec rodičov. 

Preto som sa rozhodol to na zastupiteľstve takto pred kamerami pred občanmi povedať, aby si 

uvedomili naši rodičia, ktorí majú deti v materských školách alebo v alokovaných pracoviskách 

našej materskej školy, lepšie povedané, že sú to veľmi vysoké náklady, ktoré musí pani 

riaditeľka alebo teda materská škola zabezpečovať samozrejme so zriaďovateľom mesta 

Senica. Keď sa vám nahlási na jednu materskú školu 300 žiakov a nakoniec chodí 140 alebo 

120, ona musí zabezpečiť prevádzku nielen pani učiteliek, ale aj upratovačky, kuchárky. Musí 

sa objednať strava a nakoniec vám tam príde polovica detí. Toto by sa mali občania, mladí ľudia 

zamyslieť, keď sa objednávajú alebo teda záväzne sa prihlasujú na letnú prevádzku. Pretože 

nikto netvrdí, prevádzka je 365 dňová, akože máme celoročnú, ale myslím si, že v dnešnej dobe 

každý jeden rodič, tak ako keď som aj ja mal malé deti, aj moji rodičia, aj ja som bol malý, či 

to bolo za bývalého režimu alebo za tohto režimu, vždy sa nejakým spôsobom si tie deti viem 

naplánovať tie prázdniny tak, aby som vedel si zabezpečiť aj škôlku tak, že sa prihlásim vtedy, 

kedy to naozaj potrebujem. Toto je, by som povedal, zneužívanie istého systému, ktorý 

bohužiaľ naša samospráva alebo samosprávy celkovo vyriešiť sa nedá. Mali sme návrh na 

komisii v minulosti, že zvýšime poplatok za letnú prevádzku, nemôžeme. Mali sme návrh, že 

nebudeme vracať. Normálne ma vypli. Mali sme návrh, že sa nebudú vracať tie poplatky, ktoré 

rodič zaplatí za prevádzku letnú, keď sa nezúčastní nakoniec ten žiak alebo teda to dieťa v 

materskej škole. Ani to nemôžeme. Čiže je to naozaj čisto na rozhodnutí rodiča. Chcel by som 

takto apelovať na rodičov a samozrejme sú to občania nášho mesta. Dokonca zabezpečujeme 

aj mimo mestských, lebo je to škola, do ktorej sa môžu prihlásiť aj mimo Seničania, keď sú 

voľné miesta, kvôli tomu, že teda tí rodičia pracujú v Senici, tak samozrejme, že sa berú deti aj 

z iných, z iných samospráv alebo teda obcí. Ale naozaj apelujem, aby si toto uvedomili, že keď 

nakoniec napr. v tej alokovanom pracovisku spravili sa tam určité úpravy, za čo ďakujem pani 

riaditeľke v minulosti, že urobila úpravy a už tá prevádzka bola vylepšená, za čo jej veľmi 

pekne ďakujem a myslím si, že sa urobilo dobre. Ale napriek tomu je to všetko na tých rodičoch. 



Naozaj sú to zbytočné vynakladanie finančných prostriedkov, ktoré by sa mohli využiť v tej 

materskej škole iným spôsobom. Takže zamyslite sa, každý, si myslím, normálny človek 

zamestnaný, ktorý má 2, 3 aj 4 deti, vie si zabezpečiť tú prevádzku svojho rodinného života 

počas dvoch mesiacov letných tak, že áno, môže sa stať, že prihlásim sa a nakoniec neprídem, 

lebo som chorý. To sa môže stať. Ja netvrdím, že nie. Alebo sa mi zmení situácia, že si kúpim 

last minutku do Egypta na poslednú chvíľu. Okej. Ale veľmi o tom pochybujem, že sa to stane 

päťdesiatim percentám tých rodičov.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, po vynútenej krátkej prestávke technickej budeme 

pokračovať v bode číslo 7 informatívnej správy, kedy mal slovo pán poslanec Pastucha. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Aha, dobre, takže od začiatku, áno? Dobre. Takže len by som chcel teda apelovať na tých 

občanov, rodičov, aby sa zamysleli a uvidíme, ako to dopadne na budúci rok, keď si to znova 

prečítame v tej správe, že či sa polepšili alebo nie. A okrem toho znova teda ďakujem všetkým 

pedagogickým, nepedagogickým zamestnancom, pánom riaditeľom, riaditeľkám, že tak úžasne 

napísali tieto správy. Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Čo sa týka problému prihlásenia a nenavštevovania. Áno, robí nám to zbytočné 

problémy a ťažkosti. Pokiaľ by ľudia boli viacej zodpovední a naozaj, pokiaľ dieťa prihlásia a 

potrebujú to a aby prišlo, v inom prípade, aby ho teda neprihlasovali. Tak, ako bolo povedané, 

prokuratúra práve v iných mestách riešila tieto práve podnety, kedy dali výrazne vyššie 

poprípade školné na leto, poprípade mali záujem sankcionovať rodičov, ktorí nevyužili tieto 

možnosti. Potom sa stane to, že keď máme výrazne zvýšené náklady, tak tie finančné 

prostriedky buď budeme pýtať od rodičov všetkých bez ohľadu na to alebo bod 2, že musíme 

sa naozaj zariadiť systémom, že aj keď chceme možno iba minorite vyhovieť dvadsiatim ľuďom 

a dokázali by sme to zabezpečiť, ale keď sa nám prihlási 120, 150 detí a reálne nám príde, lebo 

1 deň voľna iba 20 detí, tak potom sa prichádza k režimu, že zavrú sa radšej tie škôlky, lebo je 

to ťažko neefektívne. A tým dvadsiatim rodičom, ktorým sa mohlo pomôcť, tak kvôli ďalším 

120 alebo 150, ktorí sú nezodpovednejší a takouto formou dieťa prihlásia a nechodí, tak potom 

radšej volíme tú možnosť, aby naozaj nám nevznikali ďalšie dodatočné náklady. My sme 

pripravení tie škôlky, aby mohli fungovať a dokázali sme rodičom pomáhať maximálne, ako sa 

dá, ale potrebujeme aj zo strany rodičov túto súčinnosť. Takže ďakujeme za takto verejne, by 

som povedal, takú výzvu pre rodičov a verím tomu, že sa nám aspoň o 10 % zlepší. Nikto iný 

sa nám nehlási do diskusie. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje, budeme hlasovať 2×. Jedno hlasujeme, pretože schvaľujeme, druhé budeme brať na 

vedomie. Takže prvé uznesenie bude návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základných 

škôl, materskej školy, základnej umeleckej školy a centrá voľného času za školský rok 2022-

2023 v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. SCHVÁLILI SME správy škôl, ktoré sú v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A za druhé hlasovanie návrh na uznesenie je: Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školách na území 

mesta za školský rok 2022-2023, kde nemá zriaďovateľskú pôsobnosť. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE aj školy, ktoré nie sú v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.  

Uznesenie č. 224: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  



správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základných škôl, 

materskej školy, základnej umeleckej školy a centra voľného času za školský rok 2022 – 2023 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  
H l a s o v a n i e  : prítomných:17          za:17             proti:0          zdržal sa:0                   počet poslancov:19 

 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školách na území 

mesta za školský rok 2022 – 2023, kde nemá zriaďovateľskú pôsobnosť.  
H l a s o v a n i e  : prítomných:17            za:17             proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 8. – Dohody o určení spoločného školského obvodu (obce 

Prietrž, Rovensko, Smrdáky, Častkov, Rybky, Podbranč, Hlboké, 

Rohov, Záhorie) 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 8. Dohody o určení spoločného školského obvodu obce Prietrž, 

Rovensko, Smrdáky, Častkov, Rybky, Podbranč, Hlboké, Rohov, Záhorie. Tento materiál 

prerokoval Mestská rada, bez pripomienok ho odporúča schváliť. Ide o dohody o spoločného 

školského obvodu, kedy pri kontrole sa našli drobné nezrovnalosti, ktoré sa odstraňujú a je 

potrebné pre platnosť týchto dohôd, aby boli schválené ako mestským zastupiteľstvom mesta, 

tak aj obecným zastupiteľstvom, takže preto máme tento materiál u nás. Nerozširujeme zatiaľ 

školský obvod ako taký. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje dohody o určení 

spoločného školského obvodu s obcami. Prietrž, Rovensko, Smrdáky, Častkov, Rybky, 

Podbranč, Hlboké, Rohov, Záhorie. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Uznesenie bolo PRIJATÉ. 

Uznesenie č. 225: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

dohody o určení spoločného školského obvodu s obcami Prietrž, Rovensko, Smrdáky, Častkov, 

Rybky, Podbranč, Hlboké, Rohov, Záhorie. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18           za:18             proti:0          zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Bod č. 9. – Návrh VZN č. 82/2023, ktorým sa určujú a menia názvy 

ulíc a iných verejných priestranstiev a číslovanie budov v Senici 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na nasledujúci bod číslo 9. Návrh všeobecne záväzného nariadenia číslo 82/2023, 

ktorým sa určujú a menia názvy ulíc a iných verejných priestranstiev a číslovanie budov v 

Senici. Tento materiál prerokovala komisia pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske 

záležitosti pri Mestskom zastupiteľstve v Senici a odporúča tento materiál schváliť bez 

pripomienok. Taktiež prerokovala tento materiál Mestská rada, ktorá odporúča predložiť na 

schválenie bez pripomienok. Návrh všeobecne záväzného nariadenia číslo 82/2023 bol 

zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli v 

zákonom stanovenej lehote. K návrhu neboli vznesené pripomienky. Jedná sa o ulicu, ktorá 

vznikla pri budovaní nového závodu na tepelné čerpadlá a tj. pre ich spoločnosti Vaillant, ktorá 

túto investíciu celú vykonala a ako v iných mestách požiadala, či by bolo možné, aby táto ulica, 

ktorú vybudovali, tá mohla volať podľa ich zakladateľa, tam, ako to máte v materiáli, Johanna 

Vaillanta. Tak uvedeného dôvodu požiadali, aby o tento názov, a preto my ho musíme do 



všeobecne záväzného nariadenia aj pretaviť. Jednotlivá, teda komisia, Mestská rada s týmto 

súhlasila. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neeviduje. Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja sa chcem opýtať pána predsedu komisie pre vzdelávanie, kultúru 

a zbor pre občianske záležitosti, aké argumenty ste zobrali do úvahy, keď ste sa stotožnili s 

predloženým návrhom a odporúčali ste ho na rokovaní mestského zastupiteľstva, pretože v 

dôvodovej správe teda nie je napísané k tomu nič. Ďakujem pekne.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

V dôvodovej správe, pán poslanec, je potom celá história o pánovi Vaillantovi, ale samozrejme 

pán predseda. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Tak najprv poviem, ako sme teda sa rozprávali na komisii. 

Každý člen, ktorý bol prítomný, aj ten, ktorý nebol prítomný, sa oboznámil s materiálom, 

pretože sme to dostali dopredu. S takým istým materiálom, ktorý ste dostali aj vy teraz na 

zastupiteľstvo. V podstate najväčší, najväčší argument, prečo vyhovieť, áno, lebo v podstate 

sme sa ani nejak extra nebavili o tom, že by sme nevyhoveli, ale argument, prečo vyhovieť, 

sme sa zhodli na tom, že celú investíciu v podstate celej, celú tú ulicu si vybudovali z vlastných 

prostriedkov. To je jedna vec a druhá vec, takisto bol tam argument od jednej členky, že je to 

historická osobnosť, pán Vaillant, ako zakladateľ tejto, tejto spoločnosti, takže nemáme dôvod 

z týchto dvoch argumentov nevyhovieť tomuto návrhu. Takže na tomto sme sa zhodli. 

Rozprávali sme sa o tom asi skoro pol hodiny. Takže nevidíme tam problém, prečo, prečo by 

sme nemali vyhovieť tejto požiadavke. Aj majú aj v Trenčíne. V trenčianskych Stankovciach 

takisto majú tú ulicu nazvanú podľa pána Johanna Vaillanta. Takže z tohto dôvodu a takto sme 

sa uzniesli. To, že sa to nedalo do dôvodovej správy, nie som si vedomý toho. Čo. V prílohách, 

je tam napísané, že to prešlo cez našu komisiu, ale dôvody, prečo sme sa tak uzniesli, teda 

neviem, nevidel som, že by sa to tam niekedy dávalo do tých dôvodových správ. Vždy sa tam 

píše len či teda komisia odporučila alebo neodporučila. Asi takto. Takže to je asi celé. Ďakujem 

veľmi pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za odpoveď. No keď čítam čl. 1. bod 1 nášho VZN- ka, tak je napísané: názvy 

ulíc a iných verejných priestranstiev sa určujú s prihliadnutím aj históriu mesta, na významné 

nežijúce osobnosti, na veci a pod. Neprípustné sú atď. a nesprávne a názvy nepriliehajú 

vzhľadom na históriu mesta. Ja tam teda nevidím teda, že pán Vaillant bol, akože má niečo 

spoločné s históriou nášho mesta. Že teda buď opravme to VZN-ko a dajme tam pre takýto 

prípad niečo, lebo argumentácia, že si to postavili, ako to mi príde, že to nie je dobrá 

argumentácia. To rovnako máme IBV mlyny, IBV Juh a jednoducho tam tá naša komisia, ktorá 

určuje názvy ulíc, postupuje podľa úplne iného kľúča. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja sa priznám, že úplne s týmto nesúhlasím, lebo vy ste povedali čl. 1. významne nežijúce 

osobnosti, ale to nie je, že to musí byť osobnosť mesta, áno. To je jedna vec a druhá vec. Práve 

s príchodom spoločnosti Vaillant aj práve tieto osobnosti súvisiace so spoločnosťou Vaillant 

budú mať výrazný presun aj, aj práve na mesto ako také. Takže ja si nemyslím osobne, že kvôli 

tomu by bolo nevyhnutné upravovať VZN-ko, pretože významne nežijúce osobnosti sa 

nehovorí, že to musia byť osobnosti, ktoré bývali, žili, pôsobili v meste Senica, áno. Že aspoň 

takto vnímam ja, ale samozrejme, nebránim sa tomu, že pokiaľ si povieme, že máme záujem o 

nejaké zmeny, tak že ich ideme robiť. Pán poslanec, neviem, pán poslanec. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Okej, ešte ja beriem vašu argumentáciu. Mne sa teda zdá len to, že máme dostatočné množstvo 



Seničanov, Záhorákov a Slovákov a príde mi to také, že postavil som si tú fabriku a chcem, aby 

to bolo, viete, akože pomenovaná ulica. Je to také, je to také no... 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Priznám sa. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ale ak to považujete za potrebné, aby tam bola ulica Johanna Vaillanta, to sa mi nezdá... 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja sa priznám, že toto je jedno z toho najmenej, čo vieme spraviť. Ja zrovna od vás sa priznám, 

keďže vy ste v minulosti práve hovorili, že poplatok za rozvoj, čo je takmer na úrovni 

1.000.000 EUR, im musíme vrátiť, aby boli spokojní.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Jasné. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A čo sme im nevracali, áno. Tak pokiaľ prídu so žiadosťou, že či by sa mohla volať tá ulica, 

ktorú si vybudovali podľa ich zakladateľa, tak my to príde akože najmenej toho, čo môžeme 

urobiť, keď nevraciame 1.000.000 EUR tak, ako ste požadovali. Takže preto mne to príde akože 

jednoduchá vec, ale samozrejme, pokiaľ sa uznesiete, že sa ten názov bude iný, tak samozrejme 

Mestské zastupiteľstvo tu je na to. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Som rád, že si pamätáte, že som vám povedal. Ďakujem veľmi pekne. Ja len hovorím to, že 

máme dostatočné množstvo Seničanov, dostatočné množstvo Záhorákov a Slovákov. 

Slovenský hodváb odišiel do nenávratná. Nemáme po ňom pomenované nič v Senici a 

jednoducho toto sú príležitosti, ktoré sa nebudú opakovať. A nemám nič proti tomu, či sa to 

nazve podľa niekoho alebo nenazve a nazvime to po desiatich rokoch, keď budeme, povieme, 

že je to dobrá spolupráca s tou spoločnosťou, je to v poriadku. Ďakujem, to všetko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Ja len poviem, že pokiaľ ideme podľa mien, mali sme aj v predchádzajúcom 

zastupiteľstve, tzn. asi 4 roky dozadu možnosť IBV Mlyny, tam bolo viacero ulíc. Vieme to 

využiť. Pripravujú sa momentálne IBV Vinohrady, pripravujú sa ďalšie IBV-čky. Verím, že 

všetky osobnosti, ktoré prídu na rad, že budeme vedieť toto využiť alebo si povieme, že zase, 

aby to človek poznal a bolo to jednoduchšie, tak to nejakým spôsobom zjednodušíme. Ale to 

už je na komisiu, aby potom prišla s návrhmi, ako, ako by nám to vyhovovalo. Ešte, pán 

poslanec Pastucha? 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

No ja som chcel zareagovať spätne k pánovi Kalmanovi. Ako v poriadku je to, je to váš názor, 

všetko je okej. V podstate ja osobne, ja osobne, áno, z tých dvoch argumentov, ktoré som 

povedal, viacej, beriem do úvahy tú historickú osobnosť ako to, že si to vybudovali oni sami, 

poviem na rovinu, áno. A tým, že je to historická osobnosť, takisto ako je historická osobnosť, 

pán Komenský alebo Sv. Gorazd alebo... Áno, momentálne som vymenoval možnože 

Slovákov, tak, ako ste vy povedali, ale vo VZN-ku nie je napísané, že to musí byť späté priamo 

čisto len s mestom Senica. Ja som si to VZN-ko tiež čítal kvôli tomu a mne tam vzišlo proste 

jednoducho povedané, historická osobnosť. Takže môžeme sa tu debatiť o tom, koľko chceme. 

Máme debatu, ináč, diskusiu, diskusiu o tom, takže nie je problém, môžeme si to ešte 

predebatovať aj ďalej. Môžem vás pozvať nabudúce zasadnutie komisie. Pozvem vás, dáme to 

do bodu, že máte pripomienku na to, vrátime to späť. Nie je vôbec žiadny problém. Čo sa týka 

IBV Mlyny, tam sme tiež schvaľovali názvy ulíc, boli tam rôzne návrhy a vtedy sme sa teda o 

historických osobnostiach nebavili, pretože vnímame mesto Senica ako istým spôsobom tiež 

rozložené do nejakých častí. A IBV Mlyny boli mlyny nazvané podľa toho, že tam bol kedysi 

mlyn, takže všetky tie názvy tých ulíc okolo alebo teda v tých IBV Mlyny sú orientované na 

túto tému, preto tam nebola historická osobnosť. IBV Záhrady sú takisto tematicky zaradené 



podľa stromov a krov a podobné veci. Takže a jednohlasne sa to odsúhlasilo na komisii. Ale 

opakujem ešte raz, nie je problém, poviem pani našej tajomníčke, že zavoláme vás na komisiu 

budúcu a môžeme tento bod znova prejsť. Je to nutné to dneska schváliť? Ja neviem, akože keď 

má pán poslanec s tým taký problém, ja nemám problém tuná dať návrh o stiahnutie tohto 

materiálu a môžeme to znova na komisii prejednať. Zavoláme si pána Kalmana na zasadnutie. 

Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre. Faktická, pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja s názvom tejto ulice žiadny problém nemám, budem hlasovať za, len sa chcem spýtať, či boli 

aj nejaké iné ďalšie možnosti pomenovania tejto ulice, či toto bol prvoradý. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A povedzme si, že keď tam idete, tak vidíte obrovské nápisy Vaillant, takže či si tí ľudia to 

budú a teraz to poviem, z Čáčova by som vedel povedať, áno, či je to Športová ulica, lebo je 

tam toto, je tam taká ulica. Jednoducho aj tak si to tí ľudia budú, môžeme tam dať názov, aký 

chceme, pokiaľ to bude, či to bude pre dopravu takú, takú, tak všetci tam budú mať Vaillant, 

Vaillant, Vaillant. A keď to bude ulica Johanna Vaillanta, aspoň všetci budú hneď vedieť, o 

ktorej ulici sa rozprávame. Keď tam dáme ulica nejakého iného, teraz poviem aj Slováka, tak 

možno bude nešťastný, že tam je nemecká spoločnosť. Takže ono zase, keby sme išli do 

historického okienka, tak zase tam môže byť iný problém. Tak či tak sa to, ľudovo si ľudia budú 

hovoriť pri Vaillante, k Vaillnatu a akokoľvek niečo s Vaillnatom, áno. My sme tiež uvažovali 

presne nad tým názvom, že ulica k Vaillantu alebo pri Vaillante. Tak ako to je Bahenec a 

všelijaké iné tieto názvy, ktoré a aj z iných vychádzajú z historických názvov a teraz jednoducho 

to takto vychádza. Takže ja si myslím, že táto debata. Je to historická osobnosť, ktorá mala 

svoje patenty, ktorá prišla k ďalším veciam. Máme ulice a nechcem, ja ich aj teraz má napadli, 

ktoré to sú, že nie sú to Slováci pôvodne a ktoré tam sú a myslím si, že fungujú nám tie ulice a 

toto je téma, ktorá zaujala, zaujímavá, ale myslím si, že už teraz neviem, či pán poslanec sa ešte 

hlási alebo už sa, či ešte, že už môžeme ukončiť, ale dobre. Pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

4 sekundy. Verím komisii, ktorá to má na starosti. Tá dala nejaký návrh. Sú tam odborníci a 

tým pádom si myslím, že ten návrh je taký, aký je. Ďakujem a návrh komisie na pozvanie 

neprijímam. Ďakujem. Mám vlastnú. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre. Ešte, pán zástupca. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora Senice)  

Iba jednu poznámku. Máme tam skorej možno aj nejaké iné, v úvodzovkách osobnosti, ktoré 

by tam byť nemuseli napr. generál Ludvík Svoboda. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre. Ďakujem a poďme na to. Nikto ďalší sa neprihlásil do diskusie. Prechádzam na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie číslo 

82/2023, ktorým sa určujú a menia názvy ulíc a iných verejných priestranstiev a číslovanie 

budov v Senici. Prosím o hlasovanie. 

Uznesenie č. 226: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

všeobecne záväzné nariadenie č. 82/2023, ktorým sa  určujú a menia názvy ulíc a iných 

verejných priestranstiev a číslovanie budov v Senici. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18       za:12      proti:0    zdržal sa:5; 1 nehlasoval     počet poslancov:19 



 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Uznesenie bolo schválené a verím, že toto bol dneska najkontroverznejší bod.  

BOD č. 10.1. 

 

Bod č. 10.1. – Návrh VZN č. 83/2023 o zrušení VZN č. 1 o zásadách 

hospodárenia s majetkom mesta Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzam do bodu číslo 10.1. a to máme návrh všeobecne záväzného nariadenia číslo 

83/2023 o zrušení všeobecne záväzné nariadenie číslo 1 o zásadách hospodárenia s majetkom 

mesta Senica. Komisia prerokovala, a to pre Správu mestského majetku, bez pripomienok 

odporúča schváliť. Taktiež finančná komisia bez pripomienok odporúča schváliť a taktiež to 

prerokovala mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča schváliť. Návrh všeobecne 

záväzného nariadenia číslo 83/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle, na 

centrálnej úradnej elektronickej tabuli. V zákonom stanovenej lehote k návrhu neboli vznesené 

žiadne pripomienky. Takže ide o materiál, ktorý súvisí práve s bodom 10.2., a to je návrh zásad 

hospodárenia, nakladania s majetkom mesta Senica. Keďže od 1.11. sa zásadným spôsobom 

mení nakladanie s majetkom mesta a teda asi sa viacej budeme venovať v tom bode 10.2. Ale 

má niekto záujem o diskusiu v rámci bodu 10.1.? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh 

na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie číslo 

83/2023 o zrušení všeobecne záväzného nariadenia číslo 1 o zásada hospodárenia s majetkom 

mesta Senica. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZRUŠILI SME všeobecne záväzné nariadenie číslo 1, o 

ktorom teda rozprávala aj pani kontrolórka dnes na začiatku. 

Uznesenie č. 227: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

všeobecne záväzné nariadenie č. 83/2023 o zrušení Všeobecne záväzného nariadenia č. 1 o 

zásadách hospodárenia s majetkom mesta Senica. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18            za:18             proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 10.2. – Návrh na schválenie Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom mesta Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod 10.2. Návrh zásad hospodárenia a nakladanie s majetkom mesta Senica. 

Návrh prerokovala komisia pre Správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča 

schváliť. Finančná komisia mala pripomienku, ktorá je zapracovaná v návrhu a mestská rada 

bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Poprosím pani doktorku Olejárovú na také veľmi 

rýchle zhrnutie. 

JUDr. Gabriela Olejárová (vedúca majetko-právneho oddelenia)  

Dobrý deň. Tak novela, a to zákon 137/2023, ktorým sa novelizoval zákon o majetku obcí, 

priniesol potrebu upraviť zásady hospodárenia s majetkom hlavne v tom smere, že boli 

precizované prevody majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa s cieľom, aby pre tieto 

prevody boli transparentné a efektívne. Do zásad je potrebné presne špecifikovať dôvody hodné 

osobitného zreteľa pri predaji a pri nájmoch. Iné dôvody v prípade, že by obec chcela v 

budúcnosti postupovať alebo teda vychádzať iných dôvodov hodných osobitného zreteľa, ako 

tie, ktoré má upravené v zásadách, nebude to možné. Ďalším takým, povinnou náležitosťou, 



ktorú je potrebné v týchto zásadách upraviť, je, upraviť dôvody, pre ktoré bude možné znížiť 

kúpnu cenu z dôvodov hodných osobitného zreteľa alebo znížiť nájomné z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa. Iné dôvody, ktoré ako tie, ktoré sú upravené v týchto zásadách, nebude 

možné potom už v budúcnosti uplatniť. My sme preto vlastne do tých zásad, ktoré sme mali 

aktuálne, sme doplnili články vlastne teda 10, 11, 14 a 15, ktoré vlastne pojednávajú alebo teda 

kde sú tieto dôvody vyšpecifikované a vychádzali sme v podstate z praxe a z podmienok v 

našom meste, lebo v našej samospráve a ktoré sme vlastne pri týchto dôvodoch hodných 

osobitného zreteľa alebo pri predajoch z týchto dôvodov uplatňovali. Treba povedať, že 

žiadatelia ani v týchto prípadoch nemajú právny nárok alebo teda nemajú nárok na to, aby tento 

prevod aj v prípade, že tento dôvod bude alebo pôjde o prevod z takéhoto dôvodu, nebude mať 

na to nárok a vždycky je to posledné slovo alebo vždy rozhoduje to zastupiteľstvo, ktoré môže 

rozhodnúť, že takýto dôvod nebude alebo takýto predaj z tohto dôvodu nebude uplatnený alebo 

sa nebude realizovať a predaj bude nejakou súťažnou metódou. Neviem, že či ešte by k tomu 

boli nejaké otázky.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Takže ja veľmi to zjednoduším. Riešime si zásady, avšak na konci vždy musí prísť 

materiál do zastupiteľstva a zastupiteľstvo bude o ňom hlasovať. A napriek tomu, že ten 

žiadateľ sa v tých zásadách nájde, nie je povinnosť mesta čokoľvek prenajať alebo čokoľvek 

predať. Vždy je to na uznesení. Doteraz tento osobitný zreteľ nebol presne definovaný, takže 

my sme si ho teraz definovali. Nie je toto posledná verzia, na ktorú sa 10 rokov nedá siahnuť v 

prípade, že zistíme, že máme niektoré nedostatky, tak v rámci praxe sa budú dať samozrejme 

odstrániť. Je to nový zákon. Viaceré samosprávy s tým bojujú a snažili sme sa to nastaviť tak, 

aby to bolo v poriadku. Samozrejme, ak zistíme, že je niečo v neporiadku, tak po konzultácii s 

vami bude predložený návrh a buď prejde, neprejde táto ďalšia zmena. Tzn. vždy 

nezjednodušuje sa to do režimu, že týmto by ste oprávnili primátora alebo kohokoľvek ďalšieho 

na ďalšie nakladanie, ak sa splnia podmienky, ale toto sú len podmienky, aby vôbec sme sa 

mohli rozprávať o osobitnom zreteli alebo potom následne pôjdeme pre, cez verejnú obchodnú 

súťaž. 

JUDr. Gabriela Olejárová (vedúca majetko-právneho oddelenia)  

Áno a vždy rozhoduje zastupiteľstvo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tak, takže chcem sa opýtať, má aj niekto záujem o diskusiu v rámci tohto bodu? Pán poslanec 

Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem za udelenie slova. Ja sa chcem opýtať len nadviažuc na naše, našu poradu poslancov, 

tam som sa pýtal, že či už je teda jasné stanovisko vedenia mesta, prípadne právneho oddelenia 

k nájomným zmluvám, ktoré sú uzatvorené pred 1. 11. či teda prechádzajú ďalej alebo bude 

treba nové zmluvy pouzatvárať. 

JUDr. Gabriela Olejárová (vedúca majetko-právneho oddelenia)  

Budeme prehodnocovať všetky nájomné zmluvy. Momentálne máme záujem si dať urobiť 

znalecké posudky, aby sme vedeli odraziť a na základe toho budeme prehodnocovať zmluvy. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Rozumiem. Ďakujem. Len teda je tam... Radšej osobne. Ďakujem pekne. 

JUDr. Gabriela Olejárová (vedúca majetko-právneho oddelenia)  

Máme dohodnuté na druhý týždeň aj nejaké stretnutia so znalcami, kde by sme chceli túto 

problematiku bližšie nejak si preskúmať a upraviť. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďalej. Neevidujem záujem o diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Senici schvaľuje zásady hospodárenia a nakladanie s majetkom mesta Senica. Prosím o 

hlasovanie. 



Hlasovanie: Ďakujem. Takže SCHVÁLILI SME zásady hospodárenia a nakladania s 

majetkom mesta Senica. 

Uznesenie č. 228: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senica. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18            za:18             proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 11. – Dispozície s majetkom 

Bod č. 11/1  
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11. 1. Návrh na zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva v Senici číslo 

4/23/165. Je to zmena uznesenia pri vecnom bremene pre spoločnosť HÍLEK, kde sa o 2 metre, 

o meter štvorcový a zase potom o 2 m štvorcové menil, resp. 1 m² sa menil podľa 

geometrického plánu výmera, takže preto potrebujeme toto preschválenie. Má niekto záujem o 

diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva v Senici číslo 4/2023/165 prijatého 

dňa 22. júna 2023 na zriadenie vecného in rem na pozemkoch podľa predloženého návrhu. 

Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Zmenu SME SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 229: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva v Senici č. 4/2023/165, prijatého dňa 22. júna 2023 

na : 

- zriadenie vecného bremena in rem na pozemkoch  EKN parc.č. 72, druh pozemku zast. plocha 

a nádvorie vo výmere 9167 m2, parc.č. 1615/1, druh pozemku orná pôda vo výmere 1823 m2 a 

parc.č. 1614/2, druh pozemku orná pôda vo výmere 448 m2 v kat. území Senica v prospech 

spoločnosti HÍLEK a spol., a.s., Vajanského 24, 905 01 Senica, IČO: 36 239 542 ako vlastníka 

pozemkov CKN parc.č. 1219/2, druh pozemku zast. plocha a nádvorie vo výmere 2111 m2  

a parc.č. 1218/1, druh pozemku zast. plocha a nádvorie vo výmere 5272 m2, zapísaných na LV 

č. 7023 v kat. území Senica a každého ďalšieho vlastníka týchto pozemkov, ktoré spočíva 

v povinnosti vlastníka pozemkov parc.č. 72,1615/1 a 1614/2 strpieť na časti zaťažených 

nehnuteľností : 

a/ zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení, 

b/ užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie. 

Vecné bremeno sa vzťahuje na časti zaťažených nehnuteľností v rozsahu vyznačenom ako 

diel 1 vo výmere 4 m2  na pozemku EKN p.č. 72,  

diel 2 vo výmere 45 m2  na pozemku EKN p.č. 1615/1, 

diel 3 vo výmere 9 m2  na pozemku EKN p.č. 1614/2, 

v geometrickom pláne č. 6/2023 na vyznačenie zriadenia vecného bremena na priznanie práva 

uloženia inžinierskej siete na pozemkoch p.č. 722/3 a 1208/1(CKN) a p.č. 72,1615/1 a 1614/2 

(KN-E). 

Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za každý 

aj začatý 1 m2 výmery vecného bremena, vyznačeného geometrickým plánom  

č. 6/2023. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18            za:18             proti:0        zdržal sa:0            počet poslancov:19 



Bod č. 11/2  

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11/2. Návrh na uznesenie, aby bol vyradený nehnuteľný majetok a to 

asfaltová plocha, plot z Fajnorovej a Hollého ulici a teda plot zo Štefánikovej ulici. Jedná sa o 

budovu, kde je múzeum a tým pádom tieto plochy, ktoré boli zlikvidované práve realizáciou 

nových plôch, potrebujeme z majetku dostať a to je práve touto formou. Čiže tento materiál 

prerokovala komisia pre správu majetku, bez pripomienok odporúča schváliť a taktiež Mestská 

rada, ktorá odporúča schváliť bez pripomienok. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký 

záujem. Predkladám návrh na uznesenie Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje vyradenie 

nehnuteľného majetku asfaltová plocha, Sokolovňa, plot z Fajnorovej, Hollého ulice a taktiež 

plot zo Štefánikovej ulice podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Bolo PRIJATÉ uznesenie o schválení vyradenia nehnuteľného 

majetku.  

Uznesenie č. 230: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

vyradenie nehnuteľného majetku: 

- Asfaltová plocha (Sokolovňa) v hodnote 11 395,30 € 

- Plot z Fajnorovej a Hollého ulici (Sokolovňa) v hodnote 3 930,64 € 

- Plot zo Štefánikovej ulice (Sokolovňa) v hodnote 675,32 € 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18            za:18            proti:0      zdržal sa:0               počet poslancov:19 

 

Bod č. 12. – Plán zasadnutí MsR a MsZ na I. polrok 2024  
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 12 a to je plán zasadnutí mestskej rady a mestského zastupiteľstva 

na prvý polrok 2024. Tento materiál prerokovala mestská rada, bez pripomienok odporúča 

zobrať na vedomie. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie plán 

zasadnutí mestskej rady a mestského zastupiteľstva na prvý polrok 2024. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE plán zasadnutí. 

Uznesenie č. 231: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

plán zasadnutí MsR a MsZ na I. polrok 2024. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18        za:17      proti:0    zdržal sa:0; 1 nehlasoval    počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.1. – Správa o výsledku kontroly plnenia rozpočtu k 

30.06.2023      

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.1. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly plnenia rozpočtu 

mesta Senica k 30. 6. 2023. Správu ste dostali v písomnej podobe. Má niekto záujem o diskusiu 

k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu hlavnej kontrolky o výsledku kontroly plnenia 

rozpočtu mesta Senica k 30. 6. 2020. Prosím o hlasovanie. 



Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Takže práve sme zobrali na vedomie správu hlavnej kontrolórky.  

Uznesenie č. 232: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

správu HK o výsledku kontroly plnenia rozpočtu mesta Senica k 30.06.2023. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17            za:17        proti:0          zdržal sa:0               počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.2. – Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za III. štvrťrok 

2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.2. Taktiež ďalšia správa o činnosti hlavnej kontrolórky za tretí štvrťrok 

2023. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Je to zhrnutie správ, ktoré už sme mali. 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie správu o činnosti hlavnej kontrolórky za tretí štvrťrok 2023. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže aj túto správu SME ZOBRALI NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 233: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

správu o činnosti hlavnej kontrolórky  za III. štvrťrok 2023. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17            za:17        proti:0      zdržal sa:0                  počet poslancov:19 

 

Bod č. 14.1. – Oznámenie o vzdaní sa funkcie hlavnej kontrolórky k 

29.02.2024 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 14. 1. Oznámenie o vzdaní sa funkcie hlavnej kontrolórky. Pani hlavná 

kontrolórka oznámila, že má záujem ukončiť činnosť hlavnej kontrolórky 29. 2. 2024. Takže 

na základe tohto je potrebné, aby mestské zastupiteľstvo vzalo na vedomie práve túto 

informáciu. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie oznámenie o vzdaní sa funkcie 

hlavnej kontrolórky. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE aj vzdanie sa funkcie 

hlavnej kontrolórky.  

Uznesenie č. 234: 

MsZ v Senici 

b  e  r  i  e    n  a    v  e  d  o  m  i  e  

oznámenie o vzdaní sa  funkcie hlavnej kontrolórky. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:17            za:16             proti:1          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 14.2. – Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 14.2. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta Senica. Takže na 

základe oznámenia, ktoré nám pani hlavná kontrolórka dala, tak budeme práve vyhlasovať 

voľbu hlavného kontrolóra. Podmienky, ktoré tam sú, v podstate vychádzajú zo zákona, že aké 



podmienky musí spĺňať hlavný kontrolór a výber bude na mestskom zastupiteľstve. Má niekto 

záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. 

A ešte predtým poviem, že mestská rada prerokovala tieto podmienky a bez pripomienok 

odporúča predložiť na schválenie. Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

vyhlasuje voľbu hlavného kontrolóra mesta Senica na deviatom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva v Senici, ktoré sa uskutoční dňa 8. 2. 2024. Určuje rozsah výkonu hlavného 

kontrolóra na plný úväzok, určuje termín podania prihlášky pre kandidátov na funkciu hlavného 

kontrolóra do 24. januára 2024 do podateľne Mestského úradu do dvanástej hodiny, určuje 

náležitosti prihlášky pre kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra a ďalšie podrobnosti o 

spôsobe voľby hlavného kontrolóra podľa predloženého návrhu. Kandidát predloží aj doklad o 

najvyššom vzdelaní podľa predloženého návrhu a zverejní taktiež súhlas so zverením osobných 

údajov a kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra mesta Senice zašlú písomnú prihlášku podľa 

predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže SCHVÁLILI SME podmienky na vyhlásenie, voľbu 

hlavného kontrolóra. 

Uznesenie č. 235: 

MsZ v Senici 

a) v y h l a s u j e  

Voľbu hlavného kontrolóra mesta Senica na 9. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Senici, 

ktoré sa uskutoční dňa 08.02.2024. 

 

b) u r č u j e   

Rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra na plný úväzok. 

 

c) u r č u j e   

Termín na podanie prihlášky pre kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra do 24.01.2024 do 

podateľne MsÚ do 12:00 hod. 

 

d) u r č u j e  

Náležitosti prihlášky pre kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra a ďalšie podrobnosti 

o spôsobe voľby hlavného kontrolóra: 

1/ prihláška musí byť písomná, 

2/ kandidát predloží profesijný životopis, prehľad doterajších zamestnaní a funkčného 

zaradenia, 

3/ kandidát oznámi údaje potrebné na vyžiadanie výpisu z registra trestov a to: 

3.1 meno, priezvisko, rodné priezvisko, pôvodné meno alebo priezvisko, ak došlo k zmene 

mena alebo zmene priezviska osoby, ktorej sa žiadosť týka, 

3.2 dátum narodenia, rodné číslo, miesto a okres narodenia, adresu trvalého pobytu a u osoby 

narodenej v cudzine aj štát narodenia, 

3.3 štátne občianstvo,  

3.4 pohlavie,  

3.5 meno, priezvisko a rodné priezvisko rodičov,  

4/ kandidát predloží doklad o najvyššom dosiahnutom vzdelaní (kvalifikačným predpokladom 

na funkciu hlavného kontrolóra je ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie), 

5/ súhlas so zverejnením osobných údajov na účel vykonania voľby na zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva v Senici v súlade so zákonom č. 18/2018 Z.z. o ochrane osobných údajov v znení 

neskorších predpisov,  
6/ kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra mesta Senica zašlú písomnú prihlášku na adresu: 

Mesto Senica, Štefánikova 1408/56, 905 25 spolu s povinnými prílohami alebo ju osobne 



doručia do podateľne MsÚ v zalepenej obálke s označením: voľba hlavného kontrolóra mesta 

Senica – neotvárať, 

7/ kandidát, ktorý splní požiadavky na výkon funkcie hlavného kontrolóra a včas podá prihlášku 

so všetkými náležitosťami bude zaradený ako kandidát na voľbu hlavného kontrolóra v súlade 

s § 18a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

8/ každý kandidát, ktorý bude zaradený do voľby hlavného kontrolóra má právo v deň konania 

voľby hlavného kontrolóra na vystúpenie pred poslancami Mestského zastupiteľstva v Senici v 

rozsahu maximálne 5 minút.                                                    
H l a s o v a n i e  : prítomných:18            za:18             proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 15. – Informácia o stave kosenia a príprava zimnej údržby v 

meste 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame do bodu 15. Informácia o stave kosenia a prípravy zimnej údržby v meste Senica 

s tým, že tento bod bol zaradený tak, ako je uvedené práve na podnet pána poslanca Pastuchu a 

následne ďalších poslancov, ktorí sa k tomuto návrhu pridali. Poprosím pani doktorku 

Gavorovú, aby nám urobila najprv úvod do témy teda akou formou fungujeme, nefungujeme. 

Len poviem, že pani doktorka Gavorová je vedúca nášho nového oddelenia životného 

prostredia. Tak jej prenechávam slovo.  

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Ďakujem veľmi pekne. Pripravila som si krátku prezentáciu, aby sme si to celkovo nejako 

zhrnuli, ako prebiehal tento rok, vlastne sme sa oboznámili aj s tým, že to je zodpovedný a za 

čo. V podstate, aby sme... Máme malé technické problémy. Takže za poskytovanie služieb 

starostlivosti o verejnú zeleň a služieb na úseku miestnych komunikácií máme vysúťaženú 

firmu Unicarback , ktorá vlastne má uzatvorenú platnú zmluvu. Aby sme si povedali, čo firma 

Unicarback má na starosti. Nie je to čiste len kosenie trávnikov. Sú to zimná údržba, ktorá sa 

vlastne týka odhŕňania zelene alebo teda prác podľa toho, aké je zadanie, aké sú poveternostné 

podmienky a druhá vec je údržba zelene. Údržbu zelene môžeme vlastne rozdeliť do troch 

kategórií, živé poty, trávnaté plochy a starostlivosť o stromy, kedy vlastne v živých plotoch, 

tam je to orez o tie dreviny, ktoré sú prísne strihané, robí sa to 2× ročne tak, ako je podľa 

zmluvy. Sú to prevažne tie kríky, ktoré sú popri podnikoch, aby nezasahovali do, do 

prechodných pomerov popri prechodoch prechodcov, aby nezabraňovali výhľadom a podobne. 

Plus vlastne robia 2 etapy. Prvá jarná, kedy nám to najviac začne rásť. Žiaľbohu tá etapa 

prebehla trošku s meškaním voči objednaným termínom. Následne boli uplatnené sankcie a 

vyvodené dôsledky. Firma, myslím, že sa vzchopila a začala teda lepšie k druhej, k druhému 

úrazu pristúpila, lebo druhá etapa, táto jesenná, kedy vlastne zazimovávame kry, prebehla úplne 

bez problémov. Dokonca v časovom predstihu a kvalitatívne výrazne lepšie ako pôvodne. 

Takže za živé ploty, tie boli vykonané tak, ako majú byť podľa zmluvy 2× ročne a podľa toho, 

ako by malo to vyzerať. Za trávnaté plochy, tam viac menej sme si rozdelili po novom mesto 

do určitých lokalít. Tu to vidíte napr. tabuľku, ktorá vlastne presne charakterizuje ulice. Toto 

všetko je dohľadateľné v zmluve na internete samozrejme so všetkými prílohami. Takže to je 

len taký informatívny mechanizmus teraz, aby sme vedeli, že toto kľudne si môže každý nájsť 

v zmluve ako dodatok. Tam sú presne sektory, lokality, koľko metrov štvorcových má ten 

sektor. Následne sme pristúpili k novým, k novým nejakým postupom s firmou Unicarback , 

kde sme, prísne dbáme na to, ktorá lokalita, kedy bude vykosená. V rámci roku sa nám 

osvedčilo to, že si to, tú kosbu, ktorú majú vysúťaženú, že sa im zadelí jeden termín. Majú 25 

dní, ale tú kosbu si rozdelíme do štyroch etáp, ktorú si vždycky preberieme po etape, kde si 



zhodnotíme, čo prebehlo, čo prebehlo v dostatočnej kvalite, kde sa vraciame a kde sa 

nevraciame. Väčšinou sa to zabehlo tak, že teraz tretia štvrtá bola absolútne bez problémov, s 

nejakými malými detailami, čiže sa zabudlo nejakých 5 m². Aby sme prešli teda k aktuálnemu 

roku. Žiaľbohu, ten prvý rok, tento rok nám začal trošku netypický tým, že tuto máme prehľad 

po častiach, ktorý bol v prvých mesiacoch, odkedy bola kosba zadaná. Máte tam vyznačený 

červeným začiatok kosby a koniec kosby a vlastne vidíme v tomto období, že za 30 ročné 

maximá to boli vysoko nadpriemerné mesiace, čo sa týka zrážkových pomerov. Čiže tam máme 

2 faktory, ktoré idú proti nám. Za prvé, tráva rastie, lebo je pokropená a za druhé, nedá sa do 

porastu vstúpiť hneď, ako prestane pršať, lebo je pôda rozmočená. Čiže potom vznikajú 

prodlevy časové. Za toto obdobie pršalo dokonca 15 dní a v takej výdatnej norme, že sme 

nemohli pristúpiť hneď po ukončení dažďa ku koseniu. Tam vznikali časové prodlevy a tuto 

máme vlastne, aby ste vedeli prehľad toho, čo bolo zadané v prvej kosbe, kedy prebiehala, v 

akej kvalite a čo bolo vlastne odkosené, neodkosené vlastne v termíne, ktorých 25 dní na to 

majú. + tam bola ešte nejaká rezerva za tie dni, ktoré pršalo. Tam musíme konštatovať, že 

vykoseného bolo, vykosených bolo celých 48 % a nevykosených bolo viac ako 51 %. Vravím, 

vznikalo to najmä kvôli počasiu, aj kvôli tomu, že toto nebol fenomén len na Senickom teda 

regióne a tak to malo celé západné Slovensko. Trnava sa musela posilňovať. Galanta, Sereď, 

všetky mestá mali, Bratislava, proste tá tráva bola v tomto období nejako neudržateľná. Robilo 

sa, čo sa dalo, snažili sme sa pristupovať k nejakým čiastkovým, čiastkovým momentálnym 

riešeniam, aby teda ľudia boli čo najviac spokojní, ale keď sa robila jedna lokalita, samozrejme, 

že druhá bola nespokojná. Takže snažili sme sa to vyriešiť a jediný nejaký kompromis bol v 

tom, že sa tá prvá kosba ukončila ako keby v tej polovici a začala sa druhá kosba. Čiže už sa 

išlo tam hlavne na miesta, kde sme ešte vtedy neboli v tej prvej kosbe a následne sme sa vracali 

na tie miesta, ktoré už boli v prvej kosbe vykosené, ale vďaka poveternostným podmienkam 

nám strašne bujneli zase. Takže vlastne prvá kosba sa nám pretiahla do druhej a trvala od 24.4. 

do 31. 7. Tá druhá kosba, keď to tak zoberiem, prebehla v štandardných časoch, v časoch, čiže 

za tých 25 dní. Tam už neboli žiadne prodlevy, nejaké veľké voči objednávke. Nanajvýš 

nejakých 3-5 dní, ktoré áno, aj vtedy pršalo a nemohlo sa kosiť. Vykosilo sa komplet celé mesto 

k 31. 7. a dokonca neboli žiadne neprebraté plochy, keď sa vrátime, v prvej kosbe vidíte aj žlté 

plochy, ktoré boli neprebraté, aj keď boli vykonané, lebo neboli dostatočne kvalitatívne 

odobriteľné, hej. Dokonca tam išli aj nejaké sankcie kvôli tomu, že tam neboli dodržané 

postupy, ktoré boli riadne dohodnuté v zmluve. Takže druhá kosba už bola úplne bez 

problémov. Tam to, čo bolo zadané, bolo na 100 % vykonané v termíne. Potom sa prešlo, 

vlastne júl a august nám trošku začalo byť teplo, čiže tráva nejako výrazne nerástla a hneď ako 

tie porasty začali byť vhodné na kosbu, sa pristúpilo ku koseniu. Čiže 22. 8. sa začala tretia 

kosba, kde sa zase za 25 dní vykosilo celé mesto. Tam už to bolo dokonca, aj myslím, že úplne, 

že na 25 dní, aj keď tam boli nejaké daždivé dni. Takže zase bolo vykosených presne to percent 

plochy a v dostatočnej kvalite tak, aby bola odobriteľná. Teraz máme aktuálne ešte otvorenú 

štvrtú kosbu. Teda ono to je ako keby tretia, ale štvrtá kosba, kedy vlastne podľa 

poveternostných podmienok sa bol nejaký blok, ktorý sa zadal a podľa poveternostných 

podmienok sa ešte pridáva, hej, že zase nám ešte trošku vyrástlo toto a ešte stíhame do mrazov 

to trošku skosiť. Aj to bude vyhovovať tomu porastu, že nebude moc skosený na zimu. Takže 

vlastne stále nám prebieha posledná kosba. Dneska boli prevziať etapu a etapa je bez nejakých 

závad prebraná, takže aj stíhajú časovo, termínovo, aj kvalitatívne. Aby sme si pozreli nejaký, 

toto je štvrtá kosba, kde bolo vlastne už len časť mesta na vykosenie. Ale hovorím, tuto nie je, 

že neprevzaté a nezačaté, ale pridaná plocha, tá žltá, ktorá sa ešte rozširuje o nejaké ďalšie 

oblasti dneska podľa terénneho pracovníka. To som sa dozvedela pol hodinu pred začatím. Toto 

máme počet kosieb. Vlastne niektoré lokality, aby sme videli, ktoré boli kosené 2×, ktoré boli 

kosené 3× a vlastne určité oblasti budú vykosené ešte teraz v rámci tejto poslednej kosby 

štvrtýkrát. Tam sa zhodli na tom, že Sotina ešte, ešte predsa len poskočila natoľko, že sa ešte 



vrátia štvrtýkrát do Sotiny a dúfajú, že to stihnú do mrazov. Keď nie, tak sa to ukončí tam, kde 

odrátajú sa metre štvorcové a uzatvárať sa. Firma Unicarback sa nevenuje samozrejme len 

trávnikom. Má niekoľko partií, aj čo sa týka stromov a orezov krov. Takže pri starostlivosti o 

kry a o dreviny, tam sú orezy drevín, havarijné výruby a plánované výruby. Tu musím za seba 

veľmi pochváliť aj prístup firmy aj sú ochotní. Havarijné stavy riešia promptne. Dokonca aj 

také nebezpečnejšie veci, keď nám viseli v parku stromy a nebolo to ľahké zrezať, tak sa toho 

proste chlapi nejako zhostili a ten strom dali dolu, aby nebol nebezpečný. Orezy drevín. Tam 

sa jedná najmä o odstupy, hygienické odstupy vo výškach alebo orezy napr. prasknuté haluze 

v korunách, čiže robia to arboristi, ktorí sú na špecializovaní, takže žiadna plošina a rezanie 

mírniks - dírniks. Je to všetko prístupne odborne tak, ako by malo byť, aby nedochádzalo k 

poškodeniu drevín a následným ďalším, ďalším finančným vlastne nárokom mesta, kedy bude 

musieť ošetrovať také zle odrezané drevy. Tuto vidíme vlastne firmu, arborista pracuje, tam už 

povedzme vlastne dávali teraz aktuálne dolu. Havarijné stavy borovíc, to muselo ísť hneď dolu, 

aby to ešte v septembri, aby pred septembrom, aby to deti neohrozilo a inak pracujú viac menej 

vo výškach. Aby ste mali prehľad napr. pri židovskom cintoríne nám to veľmi zasahovalo už 

do vozovky, kde sa nám ozývali páni policajti, že sú tam teda, nebezpečné to už začína byť. 

Takže zase nabehli, krásne vyčistili. Teraz sa tam udržiava trávnik, aby to znovu nezaburinilo 

a nezarástlo krovinami. Takže to je spokojnosť. Robia aj takéto vlastne výhľadové pomery pri 

cestách, aby nezakrývali dreviny. Čo sa týka zimnej údržby, bol mi doručený minulý týždeň 

vlastne operatívny plán zimnej údržby, ktorý minulý rok fungoval dobre, trošku sme v ňom 

pomenili, ako na seba budú nasledovať ulice, aby boli čo najviac odhrnuté tie lokality prvé, 

ktoré sú vlastne v centre mesta a následne sa išlo do okrajov, ale tam nebol žiadny problém. 

Teda čo sa aspoň ku mne dostalo. Operatívne to funguje. Majú tu svojich ľudí, ktorí to sledujú. 

Takže za mňa v poriadku. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. Ja som veľmi rád, že pozvanie prijal aj vlastník spoločnosti Unicarback , 

pán Novák. Taktiež projektový manažér, pán Koiš. Takže v prípade otázok, zlepšení, 

samozrejme, sú tu nachystaní aj na prípadné otázky. A ja si uvedomujem, že tá prvá, druhá 

kosba, povedzme si úprimne, naozaj nebolo to ideálne, ale ako bolo povedané, nie je to len 

otázka spoločnosti, ale teda aj otázka poveternostných možností. Takže uvidíme, ideme teda na 

diskusiu. Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel spýtať, že bolo veľa reklamácie počas tej problematickej 

kosby alebo toho celého obdobia, opakovane reklamácií na to, že aj kvalita tej kosby a hlavne 

plochy, ktoré boli nebezpečné z hľadiska výjazdov na križovatky a pod. Viacero poslancov 

vtedy žiadalo, aby sa urobila nejaká prioritizácia týchto výjazdov, práve tých nebezpečných 

plôch, teda či to bolo akceptovaná nejakým spôsobom, či toto je možno niekde vidieť, lebo bola 

taká situácia, že sa pýtali občania, že opakovane 4, 5×, čo sme, teda mesto povedalo, že už to 

je na poriadku, tak to na poriadku nebolo a sa ľudia pýtali sami tých, tých zamestnancov, či 

teda majú nejakú prioritizáciu, že prečo nepokosia pár metrov štvorcových pri výjazde 

napríklad z cintorína na Dlhú ulicu. A teraz, či to bolo nejakým spôsobom akceptované, to je 

jedna vec. A druhá vec, sme mali požiadavku, čo sa týka nejakých opatrení povodňových v 

Kunove, tak tie jarky, ktoré sa popri ceste a nie je to teda samozrejme len v správe mesta, ale 

sú tam aj takéto, že bolo tam, veľakrát sa stávalo, že tam nechávali odpad z tej trávy a že pekne 

poprosíme, aby toto bolo zakomponované, lebo si možno neuvedomujú to, že znečisťuje teda 

tie kanály samotné a tie priepuste, potom. To všetko. Ďakujem pekne. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Čo sa týka prioritizácie. My máme vytvorený ten nový harmonogram, a sa postupuje podľa 

nového harmonogramu. Ak nie je nejaká poveternostná, nejaká nepredvídaná udalosť, tak sa to 

krásne stíha a nie je treba vlastne prijímať, že by sa cielene vykášali križovatky, lebo to nie je 



efektívne podľa mňa, lebo tí chlapi, keď idú tou ulicou, oni majú za jeden deň tie uličky 

spravené, hej. Len je otázne, že nenechať to do toho, do toho veľkého porastu vyhupnúť. A ak 

tam nastali nejaké problémy s neodvezeným, s neodvezeným teda materiálom, samozrejme, to 

treba nahlasovať. Prísne na to dbáme. Myslím, že aj firma si nechce robiť zlé meno a určite to 

svojim zamestnancom nebude tolerovať. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja by som len na to reagoval, že my nemáme možnosť posúdiť tie lokality ako také, ktoré sú 

lepšie alebo nie, ale to, či to budú zvládať, uvidíme vlastne až potom, keď bude znovu, znova 

nejaký takýto rok, bude pršať, budú potopy toho mája, júna, keď tá tráva bude veľa rásť a ak sa 

stane naozaj to, že nebudú stíhať, lebo však sa to môže stať, viete, to nikto nevie, ako to 

dopadne, že či naozaj toto nie je vhodné tam ju zakomponovať. Čiže nielen lokalitu ako takú, 

ale proste, aby začali naozaj z tejto strany. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Toto, myslím, že je otázka na pána majiteľa firmy alebo pána Koiša. Kľudne ich poprosím, aby 

prišli povedať, že či sú schopní, ochotní a ako predchádzať týmto veciam, lebo viac menej to, 

my si môžeme na papier dať hocičo, hej. Čiže pán Koiš sa odhodlal, takže... 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Dobrý deň prajem. Ďakujeme za pozvanie. Čo sa týka tej prioritizácie, je to presne tak, ako pani 

Gavorová naznačila, že štandardne je to, je to obtiažné z pohľadu možno nejakého 

ekonomického alebo, alebo logistického presunu tých chalanov, aby, aby behali hore dole, ale 

akože toto leto nás naučilo, že tiež určité veci musíme riešiť aj my inak. Budeme na to 

pripravení v prípade, že by taká situácia nastala, že teda bude tá tráva rásť intenzívnejšie, ako 

je štandard, tak ako tomu bolo tento rok. Bude na to pripravená alebo taká havarijná výjazdová 

skupina, ktorá nad rámec toho bežného štandardu pokryje tieto nadštandardné alebo 

mimoriadne požiadavky, ktoré teda vyžiadajú okolnosti, ktoré môžu nastať. Takže takouto 

formou chceme riešiť.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za odpoveď. Následne pán poslanec Pastucha. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Pán Koiš, dobrý deň, ja som volám Peťo Pastucha, som rád, že, že vás vidíme 

a som rád, že vás vidia aj občania, pretože pardon, ale strieľajú do nás tí občania, hej, za v 

podstate za to, za čo ani nemôžeme. Tá vaša firma je dosť veľká asi, že pravdepodobne?  

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

To je relatívne. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

To je relatívne? To, v koľkých samosprávach pôsobíte? Cca., no nemusí to byť presne. Ja si to 

zisťovať nebudem. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Pokiaľ sa bavíme o komunálnom kosení, tak v piatich. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

V piatich samosprávach. A aj nejaká je tá samospráva podobná našej? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Nie. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Nie. Sme väčší alebo menší? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Máme tu najväčší rozsah tých služieb. Všade podstatne viac menej len kosíme a aj to skôr, ako 

by som povedal, ako taká výpomoc. Čiže máme len nejakú časť, dajme tomu mesta, na starosti. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Takže výruby stromov, orezy asi tam nerobíte.  



Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

V takomto rozsahu ako tu, vlastne určite nie. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Takže dá sa povedať, že sme takí akože väčší bonbónik. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Tak určite to pre nás veľmi prioritný partner. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za to slovo. A ďalej, viete, keď sa dávajú nejaké podmienky do tej verejnej súťaže, 

tak si ho potom taká firma ako vy vie istým spôsobom, teda si myslím, že vyhodnotiť. Priznám 

sa, boli sme trošku prekvapení z tej ceny, ktorú ste si vlastne navrhli, a preto ste aj vyhrali to 

verejné obstarávanie. Ja nie som finančník síce, ale bolo to, pán primátor. 100, 120 či, 120 bez 

dph, či s dph? Nevieme. Dobre. 120.000 EUR na rok na rok. Menej oproti tomu druhému, 

druhému uchádzačovi. Nech má, nikto neberie za slovo, ja to nemám naštudované presne 

financie, lebo ja nie som finančník, ale jedná sa mi o to, že v podstate filozofia, prečo ten môj 

príspevok. Dá sa povedať, že ste veľká firma, keď pôsobíte v niekoľkých samosprávach, navrhli 

ste si cenu v podstate takú, akú ste si navrhli, áno, ako ste išli do toho verejného obstarávania. 

Ten prvý rok, čo ste tu pôsobili, v podstate ste začali neskôr ako tá prvá, druhá. Takže prvú a 

druhú kosbu ste zažili prvýkrát tu, hej? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Prvú. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

hej, tento rok to bolo, akože, poviem na rovinu, že od začiatku roka akože. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Áno, áno. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Dobre. Napriek tomu si myslím teda, že ste celkom veľká firma, že. Čo sa stalo, jak je to možné, 

teda? Jak je to možné, že sa to tu stalo, že my sme boli bombardovaní v podstate skoro každý 

deň. To, že to, že pršalo, to my sme to obhajovali pred občanmi tak isto, že pršalo viac ako 

minulé obdobia a minulé roky. To všetko berieme, ale myslím si, že neviem, to je len môj 

osobný názor. Asi ste to personálne istým spôsobom asi nezvládli. Už to máte asi vyhodnotené. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Ono určite aj ten stav toho personálu, to nejak to určitej miery mení a vyvíja, ale ja by som si 

dovolil tvrdiť, že asi najväčší alebo taký najdôležitejší dôvod, že prečo to tak bolo, ako to bolo, 

bolo práve to počasie, tak, ako to bolo spomínané, že jednak, buď sa nedalo kosiť, lebo prší 

alebo sa nedalo, už sme chceli kosiť, ale viac menej sme sa teda zhodli na tom, že ešte sa nedá, 

lebo je to rozmočené, zase by sme ničili tie trávniky zase iným spôsobom. Nepopieram aj to, 

že boli tam určité zlyhania, čo sa týka toho, že už sme možno až strašne chceli, hej, to urobiť, 

dokosiť, aby tí ľudia boli spokojní, čiže tlačilo sa na pílu, aby sa to kosilo tam, tam, tam, tam, 

tam. Ťažko sa niektoré veci ustrážili, preto zase sa stávalo potom to, že zostávali nejak tie kopy 

a je to úplne mimo náš technologický štandard, tak to ani nerobievame, hej, že vôbec niekto 

zberá a robí kopy každých 5 m. Žiaľ, chceli sme ísť možno ako keby nad rámec toho bežného, 

čiže chceli sme to mať čo najskôr urobené, pozostávali nám nejaké takéto, takéto nedostatky, 

nedorobky nedokončené, čiže do určitej miery tam aj tá naša kontrola už bola problematická, 

aby sme vôbec tých plánov nejakým spôsobom ustrážili, aby to bolo, aby boli všetky 

technologické postupy a štandardy zachované tak, ako sme na to zvyknutí, ako to robíme, ako 

sme to robili doteraz. Takže toto je asi taký najväčší dôvod, kvôli ktorému to určite nebolo z 

našej strany optimálne a na druhej strane sme urobili, že to pre to, aby po zvyšok sezóny už 

akýmkoľvek ďalším problémom nedochádzalo a verím, že tak to aj bude. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Tak ďakujem veľmi pekne, lebo z prezentácie od pani Gavorovej som, beriem to, že už to teda 



bolo v poriadku aj skontrolované, lebo niekedy nám to potom pripadalo, že nedokáže, nedokážu 

naši zamestnanci vás ani skontrolovať. Istým spôsobom bolo aj také medzi poslancami také 

názory rôzne, viete, občania nám niečo hovoria, poslanci, medzi sebou si niečo hovoríme, my 

chodíme za zamestnancami na úrad, tí nám niečo povedia a v podstate počas roka sa, sme sa 

nedostali k nejakému extra záveru. To, že vedenie mesta nám to stále obhajovalo, ako ja to 

beriem, to je, je to normálna vec. Dúfame, teda dúfame a držíme si palce, že ten ďalší rok nám 

ukážete, ako sa to má poriadne, hej, a snáď už nebudú možné nejaké sankcie a podobné hlúposti, 

poviem na rovinu a držím vám palce. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Dobre. Urobíme. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Za mňa toľko. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec, pani poslankyňa Madunická. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Ešte ak môžem ja. Ešte by som chcela vysvetliť z toho nášho záhradníckeho hľadiska. Tam je 

jediný problém to, že tie stroje sú štandardne robené na určitú trávu, hej, a keď nám tá tráva 

prehupne do nejakých vyšších už viac menej výšok, tak tie kosačky už na to aj nie sú dobre 

stavané. Oni urobia, ale idú pomalšie, takže v podstate im nastal aj ten problém, že štandardné 

mechanizmy, ktoré majú všetky mestá, aj sú profesionálne, už mali s týmto problém, hej. Takže 

v podstate tam nastúpili potom už aj trošku väčšie stroje a toto nejako dotiahlo. A čo sa týka 

tých dezinformácií alebo teda tých nejakých šumov, že nie sú to zamestnanci schopní 

odkontrolovať, tak máme, preto sme si dali tie etapy, a preto si z každej tej etapy robíme zápis 

pri, proti dvom podpisom. 1 je z firmy Unicarback, 1 je z nás. My si to mesto prejdeme k tomu 

určitému dátumu. Takže úplne odpadá to, že by niekto niekde niečo zabudol. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani poslankyňa Madunická. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. No teda to, že bola prvá kosba katastrofa, to sme tu všetci počuli a videli a 

ako povedal kolega Pastucha, boli sme bombardovaní hlavne my poslanci v obvodoch a sme 

viac menej už potom bombardovali aj my a využívali všetky možnosti a aj v rámci zmluvy, 

telefónne číslo, mailovú stránku, kde sme sťažnosti občanov posúvali. Myslím, že prvá kosba 

asi nebola ani dobre skontrolovaná, pretože niektoré časti aj starého sídliska neboli vôbec ani 

pokosené. Bol celkovo teda chaos. Dobre, už ďalšie kosby sa, sa polepšili. Možno tomu 

pomohlo aj to počasie. Ja len chcem povedať, že tak teda, keď my sme boli bombardovaní, tak 

sme sledovali aj vašu, vašu činnosť vašej firmy a ja si myslím, že najväčší problém bol aj v 

tom, že vy ste si vlastne neuvedomili alebo ste tých zákaziek zobrali viac, kde začala tá prvá 

kosba a bolo vidieť, že mali ste kosiť podľa harmonogramu v Senici a kosili ste na Morave, 

kosili ste niekde úplne inde. Čiže tam si myslím, že vyhovárať len na dážď, nie je, nie je 

adekvátne. Boli obdobia, kedy sa kosiť dalo a nekosilo sa. Na starom sídlisku sa deti nemohli 

dostať cez metrovú trávu na detské ihriská. Tak ako tu bolo povedané, križovatky, kde hrozili 

Čáčovská, Železničná, kde hrozili kolízie, dopravné nehody, že cez trávu nebolo vidieť na 

výjazd cesty. Dobre, ja teda len dúfam, že naozaj sa toto nebude opakovať. To je teda môj 

komentár k tej prvej kosbe, ktorá bola katastrofická. Aj k orezovaniu živých plotov, kedy v 

polovici júla ľudia nemohli chodiť po chodníku a museli chodiť po ceste, lebo celý chodník bol 

zarastený živým plotom a bolo to niekoľkokrát. Ľudia nadávali nám, my sme atakovali vlastne 

kompetentných pracovníkov na meste. Chcem sa spýtať, či ste nejako vyhodnocovali tie 

telefonáty a tie sťažnosti na tie mailové stránky, ktoré máte v zmluve, že teda ste povinní 

prijímať na to nejaké sťažnosti alebo teda nejaké požiadavky od občanov, či ste to 

vyhodnocovali, či ste aj zaznamenali, či ste si to nejak vyhodnotili, koľko ste mali tých 



telefonátov, sťažností, mailov, či ste na ne odpovedali? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Vzhľadom na toľko času, aspoň si nespomeniem na nejaké štatistiky. Určite sme k tomu na 

prípadných poradách v rámci firmy, aj na kontrolných dňoch sme sa k tomu vracali. Čo viem 

určite zodpovedne prehlásiť, že každá jedna pripomienka, reklamácia alebo akákoľvek 

požiadavka zo strany občana bola minimálne zodpovedaná, pokiaľ možno v rámci možností 

vyriešená, vybavená. Ani jedna nebola odignorovaná. Áno, je mi jasné, že väčšinou sa to týkalo 

nejakých zbytkov trávy na chodníkoch, na cestách, nepozbierané, nevyfúkané. Takéto veci boli, 

boli v rámci možností, tak boli odstraňované okamžite. Ale ako vravím, číslam, naozaj neviem, 

nečakal som túto otázku. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Lebo v rámci zmluvy je to vlastne vaša povinnosť. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Vravím, ako v rámci kontrolných dní sme, sme to, samozrejme riešili s kontaktnými osobami 

za mesto v zmysle litery teda zmluvy, ako, ako to bolo uvedené. Ale nepamätám si, akože 

vravím. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

A ešte mám teda, keď môžem jednu otázku, že kto má na starosti, teraz nemyslím trávnaté 

plochy, orezy, ale vlastne vzniklo nám túto, čo tu ešte nebolo za posledné roky, no burina medzi 

cestou a chodníkmi v obrubníkoch, ktorá bola neskôr, to bolo dvojmetrové, toto bolo proste 

každý, kto sem do mesta prišiel, tak mu to vlastne buchlo do očí. Proste tá tráva sa možnože na 

niektorých miestach aj dala prepáčiť, že dobre, včeličky a životné prostredie, ale tá burina v 

obrubníkoch to má vlastne na starosti kto? 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Tam si musíme rozlíšiť cesty. Hlavné, hlavné ťahy, žiaľbohu tá križovatka hlavná vyzerá tak, 

ako by sa dala už pomaly okopávať a to je v správe VÚC. A ostatné plochy sa snažíme v rámci 

sociálneho podniku ošetrovať tak, že vlastne idú aj mechanicky, aj pracovníci a snažia sa to 

teda čistiť. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Lebo po minulé roky to nebolo, ako to bolo tento rok. Poviem príklad, Priemyselná ulica je 

určite mesta a to bolo hrozné. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Môžeme to možno pripísať aj tomu, že auto bolo určitý čas na technickej kontrole, hej, čo 

vlastne musí chodiť pravidelne, hej, tam to pípne a tam sa s nami nebaví auto, že musí odísť a 

vlastne v tom období to možno vyletelo. Áno, keď, keď tak dobiehajú. 

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Dobre, ďakujem a posledná ešte moja pripomienka alebo prosba. Všimla som si, že niektoré 

samosprávy zverejňujú harmonogram a ľudia vedia asi, že už prídu na radu. Že či by bolo 

možné a bolo by to vlastne aj transparentné a ľudia by sami kontrolovali, že či naozaj, že táto 

firma má v tomto období byť v tejto časti mesta a má kosiť. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Myslím, že to nie je problém.  

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

No zverejňovať harmonogram aj pre ľudí a tým pádom by to bolo aj pre nás poslancov lepšie 

obhájiteľné, že my povieme, pozrite si harmonogram, ste na rade. Teraz 3 dni pršalo, tak sa to 

asi o 3 dni všetko posunie. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Môžeme aj k tomuto pristúpiť. Vlastne tým, že sme si to rozdelili do nejakých etáp celkovo, 

tak by sa to dalo aj posunúť občanom, samozrejme. 



PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Dobre, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pani poslankyňa Mičová. 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Ďakujem pani kolegyni poslankyni, že mi teda zobrala mojej harmonizáciu 

kosenia, ktorú som mala na menu, to zverejnenie. To by bolo naozaj výborné, ale máme ďalšie 

veci. Chcela by som sa spýtať, že čo sa týka kosenia cintorína, viem to má sociálny podnik. Ale 

sme sa bavili, že vlastne tie prístupové, tá prístupová cesta, bavíme sa teraz o Čáčove, dajme 

tomu, že prístupová cesta a okolie má vlastne Unicarback, áno. Že či sa to teda nedá spraviť, 

aby to mal ten sociálny podnik, či nad takýmto niečím ste sa už bavili, lebo, pretože inak je 

pokosený cintorín a inokedy sa kosí vlastne taký dosť, že ide sa aj, wau, super pokosené a 

prídem na cintorín a tam nič alebo opačne. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Ono teraz tento rok bol vlastne taký aj pre nás, že sme sa nejako dávali dokopy, čo sa týka aj 

týchto harmonogramov. Teraz chceme pristúpiť k tomu, aby sociálny podnik aj Unicarback 

začínali na lokalitách rovnako. Aby to bolo, áno, ako hovoríte, že raz všetko vykosené bez 

ohľadu na to, kto to robí. Tak sa musíme zladiť aj s našimi pracovníkmi, ktorí to robia v centre 

a pod. Druhá vec je to, že sú vysúťažené určité podmienky a my nemôžeme s tými lokalitami 

mírniks – dírniks presúvať. Takže tam by sa to dalo, ale až od novej zmluvy. 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Dobre, keď ďakujem. A ešte mám teda jednu ďalšiu otázku, o čo sa týka teda z, kosenie sme 

tuná už počuli, myslím, že už všetci, všetci majú na to svoj názor nejaký spravený. Chcela by 

som teda na zimnú údržbu, že teda ak sme pripravení a či budú takisto nejaké tie rajonizácie, 

že teda, čiže napadne sneh, mesto, stred mesta sa vlastne uprace a než sa príde do Čáčova, tak 

už tam. Áno, už sa to roztopí. Či sa bude na takéto čakať alebo teda či sú tak zabezpečení s tými 

ľuďmi, pripravení, že naozaj sa to bude dať zvládať, že vo viacerých aj týchto okrajových, 

okrajových častiach. Ďakujem. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Dobre. Čo sa týka zimnej údržby, áno, je zabezpečená tak, aby, z môjho pohľadu, z nášho 

pohľadu ako firmy, prebehla minimálne tak, ako prebehla minulý rok. Tzn. dúfam, že bez 

nejakých problémov a...Tak jasné, všetko závisí od toho, čo, aké počasie príde, ale trošku sme 

zaktualizovali viac menej tú rajonizáciu alebo ako by sme to nazvali, ako keby priority, hej? Už 

by sme si to aj my spomenuli, lebo vychádzali sme z nejakých starších materiálov, ktoré nám 

teda boli zo strany mesta dodané, že takto nejak sa to robilo tie po minulé roky. Že to bol 

minuloročný nástroj, že na základe ktorého sme viac menej postupovali v rámci tých priorít. 

Počas tej zimy sme prišli na to spoločne, že niekde treba pridať, niekde treba ubrať. Takže áno, 

bolo to nejakým spôsobom pomenené. Ten operatívny plán bol mestu doručený. Neviem, do 

akej miery je už niekde zverejnený, to netuším. Ale každopádne tam sú uvedené nejaké priority, 

ktoré, podľa ktorých budeme postupovať v rámci toho. Samozrejme musíme sa sústrediť na tie 

najviac frekventované miesta. Zistili sme napr. že z nejakého dôvodu sme mali napr. 

autobusovú stanicu relatívne nízko v rámci prioritizácie, takže tu sme si posunuli vyššie, hej, 

na tie prednostnejšie miesta. Takže pripravené, čo sa týka techniky, personálu, bolo to posilnené 

ešte oproti minulému roku. Posypový materiál je naskladnený, nachystaný. Neočakávam nejaké 

problémy. 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Ďakujem pekne. A ešte ako poslednej by som bola tak troška, že vyzdvihnúť aj teda poďakovať 

tej pani inžinierke Gavorovej za to vlastne, ako sa chopila tej, tej situácii, aká bola s tou kosbou 

a že sa to snaží dať tak troška do poriadku. Vidím, tá štvrtá kosba už bola teda také akože 

celkom, že fajn, tak dúfam, že to akože bude držať aj v budúcnosti a že to, že to už bude iba 



lepšie a lepšie. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani poslankyňa  Vyletelová sa ešte prihlásila. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ja sa ešte vrátim k tej zimnej údržbe. Z tej vašej odpovedi nie som veľmi šťastná, lebo ste 

povedali, že dúfam, že to zvládneme tak ako tento rok. Oprávnene. Občania sú, majú teda 

obavy, že keby nastala nedajbože snehová kalamita, tak ako bola dažďová kalamita, že 

opätovne nebudete na to pripravení, lebo ako tu už bolo spomínané, je to veľká plocha. Sme 

teda váš najväčší klient, tak občania majú z tohoto obavy, či ste dostatočne aj strojovo, aj čo sa 

týka zamestnancov pripravení na to, keby naozaj nastala... Minulý rok bola dobrá zima, nebola 

žiadna, áno. Takže to sme zvládli, ale sú tu oprávnené obavy, že keby nastala nejaká snehová 

kalamita tak.  

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Prepáčte, oprávnene znamená na základe čoho? 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

No tak, že keď boli viac dažde, tak sa to nezvládlo. Tak keď bude viac snehu, tak sa to zvládne?  

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Ťažko povedať, čo je viac snehu. Ak napadne za hodinu 2 m snehu, tak týždeň nevýjdeme z 

domu, hej? Akože viete, to je ťažko povedať. My sme na to pripravení tak, ako nám to verejné 

obstarávanie a zmluva káže. Technika je pripravená v tom rozsahu, v akom sme boli 

zazmluvnení, ako nám to súťaž kázala a ako nám to zmluva prikazuje.  

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Dobre, takže uvidíme. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Momentálne vám neviem na to nejako nijak inak zareagovať, že neviem vám povedať, že keď 

tu bude treba 30 traktorov, tak to bude 30 traktorov. Viete to... Ako mile rád by som vám to 

takto povedal, ale ako sme v zmysle zmluvných podmienok, sme na to pripravení, tak ako, tak, 

ako sme zazmluvnení. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

V poriadku. Uvidíme, ako to dopadne. Držme si palce, aby to teda dopadlo dobre. Ja by som sa 

ešte pani inžinierky opýtala. Keďže tu bolo spomínané, tá tráva medzi, medzi chodníkom a 

cestou nám tu vyrastá, že neni to nejaká trávnatá plocha, ale niektoré ulice vôbec neboli riešené. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Viem. Teraz sa na to nabieha vo väčšej miere. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Nad cintorínom doktora Horvátha. Oni už pomaly tie metrové buriny tam zoschýnajú, takže asi 

pôjdu k zemi postupne, ale nebolo tam absolútne dotknuté. To tam bolo v hroznom stave. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Patrí to do čistenia ulíc, takže budeme sa tomu určite venovať. A áno, tento rok sme si všimli, 

že, že to teda začalo byť také signifikantné. Takže budeme sa tomu viac venovať, aj čo sa týka 

určite rozpočtu a pod. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

A ďalej som si všimla v tej vašej správe, že ste hovorili, že teda môže teda nastať problém, že 

niekde nie je vlastne odprataná tá tráva a že teda treba to nahlasovať. Teraz som celkom tomu 

nerozumela. Vy vlastne tie úseky preberáte až po tom celom kosení po celom meste alebo po 

určitých etapách po uliciach? 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Nie. Tak ako som hovorila. Máme určité kontrolné dni každý týždeň, lebo 25 dní majú na 

vykosenie celého mesta. Väčšinou to vychádza, že to 4 týždne a po každom týždni si preberieme 

blok. Samozrejme, môže sa stať, že v pondelok niekde niečo chlapi zabudnú, ale my to 



kontrolujeme až v piatok. Nestáva sa to, stávalo sa to možno minulý rok, že takéto niečo nastalo, 

ale veľakrát sa stáva aj to, že nám občania sami dosypú niekde, keď vedia, že sa kosí, tak zrazu 

tam je kopa trávy. Ono tí chlapi to vedia rozoznať, lebo inak, inak kosí tú trávu tá veľká kosačka, 

inak domová, hej? Takže, ale väčšinou s tým nemajú problém, dokonca to odpratávajú. 

Dokonca odpratávajú aj haluze, keď sú napadané, keď stíhajú, tak práveže ich musím pochváliť, 

že robia aj nadštandard, než by museli a áno, keď je nejaká reklamácia, že má niekto pocit, že 

už sme z lokality odišli, preto možno bude dobre, že budú tie harmonogramy, a on má pocit, že 

je tam niečo zabudnuté. Samozrejme, zamestnanec to prechádza. Prechádza to detailne, ale 

môže sa stať. Všetci sme omylní. Kto nič nerobí, nič nepokazí, takže môže sa stať, že sa niekde 

zabudne meter štvorcový alebo nejaká tráva nevyfúkaná. Preto máme tam čísla aj v zmluve, aj 

na meste zverejnené, môžete nám volať, môžete nám odfotiť, môžete nám posielať a budeme 

to riešiť. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

V poriadku. No ešte jednu otázočku. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Ak môžem vám odpovedať. Na každom aute firemnom aj kosačkách. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ešte jednu otázočku, ak dovolíte. Chcem sa opýtať. V podstate veľa, hlavne pri tom prvom 

kosení bolo veľa ulíc vykosených obyvateľmi mesta a niektoré ulice vôbec nemusela tá firma 

zasahovať do toho. Možno pred jedným domom a tak ďalej, ale predtým už sa ako nerobilo. Či 

toto mesto zachytilo vlastne takéto iniciatívne kosenie občanov a nebolo to len pred rodinnými 

domami, dokonca aj pri činžiakoch si to ľudia obhospodárovali. Tak či toto evidujete, že aby 

tu nedochádzalo k nejakej zbytočnej platbe, keď už si to iniciatívne tí občania kosia. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Samozrejme, že preto tá prvá kosba bola vlastne stopnutá, lebo začínal nám tá chaos. Niečo si 

vykosili občania a nevedelo sa, proste sa nevyznali sme už pomaly v tom, že čo sa deje. Takže 

sme stopli určitý proces a začali sme z neho teda vychádzať. Preto sa pomenili harmonogramy, 

preto sa pomenili lokality, preto sa nešlo štandardným spôsobom. Aby ste chápali, že my sme 

v tej prvej etape vlastne museli v prvej kosbe, medzi prvou a druhou kosbou úplne začali 

štandardné postupy porušovať medzi tými dvoma, lebo sme museli hľadať nejakú alternatívu 

medzi týmito presne problémami. Čo je vykosené, čo nie je vykostené, čo je prioritizované. Tie 

križovatky nám tam začali vyskakovať a podobné veci. Takže tam sa zmenil úplne systém, ale 

našťastie sa to upratalo, upratalo sa to aj vo výmerách a ďalšia kosba, ktorá už začala normálne 

v tom, v tom lete, tak tá už prebehla aj štandardne, čo sa týka plôch, aj postupov, aj všetkého. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ja sa tiež prihováram za ten harmonogram, aby bol nejak verejne dostupný, lebo náš obvod je 

braný tak ako vždycky so všetkým posledný. Tak aby si tí občania vedeli povedať, tak podľa 

harmonogramu, či dôjdu za 3 dni alebo až za 2 týždne, tak radšej zoberiem tú kosačku a 

vykosím to tu. Takže bolo by to vhodné. Aj vám ušetríme peniaze. Takže. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

To zase sa nedá sledovať tak, že tu mám 10m² vykosených a vám to vyškrtne. To by muselo 

byť vyslovene, že na to zamestnanec, ktorý by viedol štatistiku, čo fyzicky vykosili občania, 

hej? Takže to je neustrážiteľné. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

No povedzte to takto nahlas. Oni prestanú, tí občania kosiť úplne. Lebo sa ma na to viacejkrát 

pýtali, že keď už na to vlastne vyvinuli svoj čas za svoje prostriedky, že dúfajme, že teda ušetrili 

tomu mestu. Takže keď to sa to nesleduje, tak... 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Ale my máme radi občiansku iniciatívu, aktivitu. 



Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Keď to má dostať zaplatené niekto iný, tak táto iniciatíva veľmi rýchlo sa pominie. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Samozrejme, nevykášajú sa plochy, kde je viditeľne vykosené, hej, veľa je takých ulíc, že 

vidíme, že si to občania udržujú, takže tam sa proste nedá ten pokyn, že tá ulica sa ide vykosiť. 

A to im nie je preplatené. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pani poslankyňa Krištofová. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Takže ja by som mala skorej takú filozofickú otázku. Neviem, či to dobre podám, ale ide o to, 

že mesto, začnem tak všeobecne, mesto má zelené plochy, kde rastie tráva, mesto si objedná 

kosbu 4× do roka. Tráva na jar začne rásť. Dostane sa do štádia zrejme niekedy v tom máji, 

kedy začne kvitnúť. Pre nás obyvateľov je aj tento dátum veľmi dôležitý, pretože tráva má peľ 

a my máme senné alergie. Čiže toto je veľmi dôležité. Sú ľudia, ktorí majú veľmi závažné formy 

tejto sennej nádchy, senné alergie na peľ. Čiže ja by som rada zdôraznila, že by sme mali aj na 

toto obdobie nejako prihliadať a keďže máme identifikovaný ten mesiac máj alebo tú jar, lebo 

jar začína teraz už inokedy, ako začínala v minulosti, už to býva rôzne, je treba nejakým 

spôsobom, pani inžinierka je určite odborníčka, ona to zachytí, že by sa v určitom období, tá 

prvá kosba je podľa mňa najdôležitejšia, to vykosilo tak, aby tá tráva jednoducho v tom máji 

nekvitla. Tzn. možno z toho filozofického pohľadu, že síce mesto si 4× do roka objedná kosbu, 

ale 2× do roka je tak kosba zbytočná a vtedy, keď ju potrebujeme teoreticky, tak neprebehne, 

lebo nie je toľko techniky alebo ja neviem, prší. Takže ja by som chcela, či sa toto dá nejako 

zakomponovať do toho, do toho kosenia, pretože nielen križovatky, ale rovnako aj tieto trávnaté 

plochy sú veľmi dôležité, keď tá tráva kvitne a deti nám trpia alergiami a je to potom také zlé. 

Čiže to je jedna vec a ešte druhú vec. To by som vlastne chcela poďakovať pani inžinierke, že 

nám vysadila takto krásne tú križovatku, pretože čo viem, takú hejtovali celú jeseň, ale my sme 

jej verili a tá križovatka je pekná, krásna. Ďakujem. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Ďakujem veľmi pekne za pochvalu, ale asi vás nepoteší mojou odpoveďou na tú prvú otázku. 

Ja som tiež alergik, žiaľbohu a áno, plne chápem všetkých, čo dýchame, kašleme a máme 

svrbivé oči, ale žiaľbohu, čo sa týka technologických postupov a nejakých štandardov o 

starostlivosť o zeleň, musím dodržovať tie. Čiže tá tráva by sami mala aspoň raz ročne sama 

presiať, lebo tie porasty inak degradujú a tým pádom by to bolo neudržateľné a muselo by to 

mesto, dajme tomu, každú nejakú etapu vlastne nahrádza celé tie porasty. Takže my to, my to 

musíme riešiť v rámci nejakého samodosevu tej trávy a žiaľbohu, je to spojené s tým, že tá tráva 

kvitne a robí to.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem a nasleduje pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja poprosím pána Koiša k mikrofónu. Pán Koiš, chcem sa vás spýtať na zamestnaneckú skladbu. 

Stáli zamestnanci, dohodári, živnostníci, akým spôsobom riešite, tu ich ľudí. Koľko máte 

stálych zamestnancov? Či máte nejakých dohodárov, či máte nejakých živnostníkov, ktorí pre 

vás pracujú? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Nie som si istý, či na toto budem vedieť plne uspokojivo odpovedať. Jednak sa ten stav mení 

aj podľa toho, ako sa kosí, ako sa robí. V zime máme iný stav ľudí, v lete máme iný stav ľudí, 

ale neviem presne celkom, kam tá otázka smeruje. Dôvod prečo? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Či pre vás pracujú aj subdodávkári nejakí napr., jedna z tých pod otázok. Máte nejakých 

subdodávkarov určite. 



Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Máme živnostníkov. Ľudia, ktorí nie sú v zamestnaneckom pomere, ale tu majú živnosť. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Čiže robia pre vás. Lebo to ma zaujíma aj tá logistika vašej firmy, že zo Žiliny v Senici máte 

pravdepodobne nejaké stanovisko. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Máme aj domácich ľudí, aj odtiaľto, aj z blízkeho okolia, aj iných častí Slovenska a máme tu 

nejaké stanovisko, kde tá technika je v rámci možností uplatňovaná. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Čiže subdodávky tam fungujú normálne. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Ako? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Aj subdodávky. Tzn. že pracujú pre vás aj Seničania nejakí? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

No Seničania. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Zo Žiliny, prichádzajú nejakí ľudia do Senice, ktorí vedia, že je dátum kosby, tak sa vyberú, 

prídu. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Áno. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Dobre, ďakujem. Chcem sa spýtať ešte na ďalšie veci. Vyhrali ste pravdepodobne, ako ste 

povedali, v piatich samosprávach. Rozhodujúcou, rozhodujúcim faktorom určite bola tá suma, 

ktorú ste ponúkli tým samosprávam a tí na to skočili. A ďalej sa vás chcem pýtať na stroj park, 

aký máte? V Senici obhospodárujete cca. 53 ha zelených plôch plus ďalšie stromy atď. Čiže ten 

strojový park musí byť pravdepodobne mať nejakú výšku, kusov, počtom, ktorým to vlastne 

všetko stíhate robiť. Kosačky alebo videl som napr. po Senici kosačiek všelijakých. Zdali sa mi 

neprofesionálne tie kosačky. A o tých ľuďoch, tam pani hrabe, Sotina je jedna s hrabľami, ďalej 

250m okolo nej nikto, tam traja páni s vykašačkami v Kunove, niekde sa trápia, začína pršať, 

odchádzajú, takže je to také. Zdalo sa mi to aj mne, nielen mojim kolegom a ľuďom v Senici 

dosť také chaotické riešenie situácie, čo sa týka toho výkonu tej práce. Tuto bola nejaká, nejaký 

odkaz na počasie, teda, že ste mali nejaký sklz, sklz, myslím, že to bol taký sklz, že meter a pol 

burina všade po celej Senici je dosť veľký sklz. Zaujímavé, že firma, ktorá to robila pred vami, 

20 rokov v podstate mali a neviem, asi malo rovnaké počasie, asi toľko nepršávalo tých 20 

rokov a všetko bolo kvázi vykosené. Chcel som sa spýtať takisto na tú zimnú údržbu. Ste 

povedali, že máte niekde materiálu uskladnený, stroje, že kde máte tu základňu v Senici? 

Môžem sa opýtať? Máte základňu v Senici alebo ten posypový materiál budete odniekiaľ voziť 

do Senice? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Mám sa najprv vyjadriť k tým prvým veciam? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Nech sa páči, samozrejme. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

K tomu vozovému parku, kosačiek traktorových, väčšinou to funguje.1 0 kusov, ale strašne je 

to individuálne, niekedy je to viac, niekedy je to menej. Čo bola tá druhá? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

A zimná údržba. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Nie, ešte predtým sme...no to je jedno. 



Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

To tie skupinky ľudí, že som tam videl, tam traja, jedna pani s hrabľami. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Vykonali sme v meste doteraz vlastne 6 kosieb, plus jedna prebieha aktuálne. Z týchto šiestich 

kosieb, priznávame, jedna nedopadla dobre. V jednej boli problémy. Boli sme sankcionovaní 

zo strany mesta v zmysle zmluvy a neviem, čo ešte viacej k tomu sa dá povedať. Bavíme sa tu 

o veci, ktorá sa udiala na začiatku letnej sezóny 2023. Odvtedy už prebehli ďalšie 2 kompletné 

kosby, kde som nezachytil nejak v podstate nejaké reklamácie atď. Čiže toto hovorí, za, toto je 

odpoveď na vašu otázku. Áno, boli tam nejaké zlyhania alebo nejaké nedostatky, poučili sme 

sa, odstránili sme, ideme ďalej. A čo sa týka zimnej údržby, stanoviská. Sekundičku ja si 

pozriem, že na Železničnej sú aj stroje. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

V rámci technických služieb, tam máte nejaké garáže prenajaté? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Nie, nie. S technickými službami nemám nič spoločné. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Kde na Železničnej, môžem sa opýtať presne? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

To sú kasárne bývalé? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

V kasárňach. V rámci firmy?  

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Nie. Je to prenajaté, proste. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Na buzeráku? 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Máme tam priestory. Nie je to na buzeráku. Akože, ale je to v areáli asi bývalých kasární. Nie 

som rodený Seničan, takže neviem vám povedať. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Dobre, ale tá zimná údržba pravdepodobne, keďže ste vyhrali v tých piatich samosprávach, 

bude sa týkať, nebude snežiť teraz v Senici, raz niekde inde, čiže musíte mať zabezpečenú 

techniku. 

Mgr. Peter Koiš (Unicarback)  

Čo sa týka mesta, robíme len u vás. Ako máme nejaké, samozrejme, súkromné iné firmy, kde 

zabezpečujeme zimnú údržbu pre nejaké obchodné reťazce atď., ale ako komunálne len v Senici 

len. Preto som aj hovoril, že táto zákazka v rámci Senice je taká najkomplexnejšia, najširšia. 

Čo sa týka všetkého. Ako však tie ostatné komunálne služby v rámci toho, čo sa týkajú len čisto 

kosenia, čiže objednajú si, prídete nám pokosiť toto sídlisko a odíďte, hej, to je celé. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Dobre, ďakujem Vám pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja len 2 veci, od pani inžinierky by som poprosil, hovorili sme o 

sankciách a opatreniach, takže poprosím vás, ak budete taká dobrá, dáte nám do mailov, 

nebavme sa teraz o žiadnych finančných nefinančných sankciách, teda, že čo prebehlo, aby sme 

boli v obraze. A druhá vec, k živým plotom, tam by som sa s vami teda rád osobne porozprával, 

lebo ste hovorili, že podľa zmluvy boli vykonané 2×, teda nie som si istý, že či boli všade a to 

tretie je zjavné, že teda ako poslanci máme veľký záujem o túto diskusiu. A podľa môjho názoru 

mala prebehnúť oveľa skôr. Aj pre pána konateľa je to nepríjemná záležitosť a tak by sme teda 



pristúpili k tomuto v júni, tak by to bolo oveľa lepšie pre všetky strany, aj pre nás, aj pre 

dodávateľa. Ďakujem pekne. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Ja som za. Samozrejme individuálne si môžeme prebrať čokoľvek. Máme na to všetko doložené 

papierové záznamy. Takže tam sa vieme, kľudne som otvorená v diskusii, kancelária, viete, kde 

je. Takže nech sa páči, tam si vieme všetko prediskutovať, pozrieť a dodebatovať a samozrejme 

táto diskusia je práveže podľa mňa vhodná, že je teraz, lebo v tom júni, kebyže prídeme, 

nemáme nič v rukách, len to zle. Takže ja si myslím, že takto s odstupom času je to dobré a 

áno, následne môžeme to robiť pravidelne, aby sme si to nejako zrevidovali. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ešte faktická, pán poslanec. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Predpokladám, že pani vedúca nekontroluje všetko, ani nemá šancu všetko skontrolovať. Tzn. 

že ten, to oddelenie, ktoré sme vytvorili toho životného prostredia, určite bude potrebovať 

nejaké posily, nielen, ste tam 2, myslím si, momentálne 3. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Nie, nie, práveže sme prijali, 

Mgr. Peter Hutta (poslanec) 

Áno? 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Aj posilu do terénu. Pani vedúca žiaľ, má dosť veľký prehľad, aj čo sa týka terénu. Takže neni 

to tak, že to nechávam všetko, lebo áno... 

Mgr. Peter Hutta (poslanec) 

To je devíza asi. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Sme poučení a áno, proste chce to plne nasadených ľudí, aby sa to ustrážilo a kým sa zabehnú 

noví pracovníci, tak v podstate ich zabieham ja. Takže, ale vidí sa, vidí sa, že nový terénny 

pracovník sa zhostil, podľa mňa, veľmi schopne. Zatiaľ som s ním maximálne spokojná. Takže 

to, ten prišiel teraz od prvého a vlastne ešte nejaké posily by mali. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec) 

Dobre, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže ďakujem všetkým za zapojenie sa do diskusie. Ja som rád, že takto sme si to prešli a 

možno toto je aj ten spôsob, že pokiaľ sa to informuje dopredu, prídu ľudia, ktorí sú na to 

pripravení, vy môžete dávať otázky, aj vy ste vedeli, že táto téma práve bude a tým pádom ste 

sa vedeli na to pripraviť a pripraviť si body, aby ste niektoré body nezabudli, ktoré vás trápia. 

Takže myslím si, že či je to pre pripravenosť ostatných poslancov, pokiaľ by niekto to menil 

nakoniec alebo aj toho, že teda prídu ľudia, ktorí sú pripravení, majú k tomu možno aj takto 

prezentáciu, tak je to výrazne plodnejšia diskusia ako to, že teraz tu niekto niečo povie, ostatní 

si to nevedia rýchlo overiť a takto sa vedia na to pripraviť. Takže myslím si, že dobre. My sme 

od 1. 10. vytvorili nové oddelenie životného prostredia práve z titulu toho, aby sme zabezpečili 

väčšiu a väčšiu starostlivosť o verejnú zeleň, ktorá čím ďalej viac a viac bude potrebovať ten 

stav, pretože pani doktorka Gavorová už avizovala, že mnohé dreviny majú svoju životnosť. 

To nie je o tom, či prší, neprší, je sucho, ale proste tak, ako sú to zvieratá, sú to ľudia, aj dreviny 

majú určitý čas, kedy nám začnú odchádzať a v tomto prípade máme mnoho drevín práve v 

meste Senica a treba sa tomu povenovať, aby sme to podsadili, aby tá zmena nebola potom 

prudká, že zrazu máme mesto vyholené od stromov a máme len trávu. Takže toto sú veci, 

ktorým sa venujeme. Máme ďalšieho človeka, ktorý taktiež má veľký doktorát v rámci 

environmentalistiky, prichádzajú nám ďalší ľudia, ktorí naozaj sú odborníci a dlho, dlhé roky 

sa venujú práve životnému prostrediu. Tak verím tomu, že toto bude, ten stav, kde sa budeme 



vedieť zlepšiť. A nie je to len o samotnej údržbe a tejto kosbe, ale aj o výsadbe a ďalších 

veciach. Takže myslím si, že takto tá diskusia naozaj má nielen úroveň, ale aj tá pripravenosť, 

aj všetko ohľadom toho, že takto si myslím, že malo by byť na úrovni mestského zastupiteľstva 

komunikácia, pretože stretáme sa aj v rámci porád poslancov, poprípade mnohí chodíte na úrad 

a diskutujete s jednotlivými pracovníkmi, takže viem si predstaviť, že naozaj takto sa vieme 

posúvať konštruktívnou diskusiou ďalej a nielenže niekoho budeme ohovárať, osočovať a 

následne potom máme zbytočne v rámci mesta urazených ľudí. Takže ďakujem veľmi pekne a 

prechádzame teda na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie informáciu 

o stave kosenia a prípravy zimnej údržby v meste. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. ZOBRALI SME NA VEDOMIE informáciu. 

Uznesenie č. 236: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

informáciu o stave kosenia a prípravy zimnej údržby v meste. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18            za:18          proti:0    zdržal sa:0                   počet poslancov:19 

 

Bod č. 16. – Interpelácie 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A následne prechádzame do bodu 16. To sú interpelácie. Prišla písomná od pani poslankyne 

Barcaj Drinkovej ohľadom chodníka pri bytovom dome na ulici gen. Ludvíka Slobodu 13, 60. 

A má niekto záujem sa zapojiť do interpelácií? Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Mám interpeláciu číslo 1 ohľadom dolných surovín, ohľadom rozvodu pitnej 

vody. Bohužiaľ sa ten stav dostal tam, kde, že sme úplne na začiatku, takže by som pekne 

poprosil, prišiel tu návrh z jedného zamestnancov mesta, odborného zamestnanca, aby si 

dočasne tí obyvatelia zriadili nejakého, nejakého zástupcu, ktorý by vedel tú vodu rozpočítavať. 

Čo je veľmi náročné, nakoľko tam sú komplikované vzťahy. Poprosil som zamestnankyňu 

právneho oddelenia o pomoc v tejto veci, tak by som, by som poprosil aj pán primátor, o nejaké 

vedenie tejto situácie, pretože nie je žiadna osoba, ktorá by to chcela robiť vlastne na dolných 

surovinách, aby mesto pomohlo, nakoľko spôsobil tento problém občanom, aby im pomohlo s 

týmto a nejakým spôsobom, neviem, právnu službu, určil osobu nejakú alebo neviem čo. 

Poznám tú situáciu, ako je ďalej, nechcem to teraz rozoberať, som o tom teda informovaný a 

bohužiaľ, to je proste na dlho a na veľa peňazí. To je číslo jedna. Číslo 2, máme požiadavku 

občanov v Kunove, v hornom konci urobiť, vytvoriť zónu, nakoľko viac do spoločenského 

domu je veľmi nebezpečný a je tam teda viac malých detí, ktoré sa tam radi hrajú a chodia tam 

rôzni šialenci. Čiže poprosím o prehodnotenie alebo teda diskusiu k tejto veci. Poprosím o 

informáciu, tiež z horného konca sa reklamovala cesta, resp. opravovala cesta po dlhom čase. 

Výtlky dopadli katastrofálne. Tie výtlky tam nedržali ani 2, 3 týždne. Prosím si k tomu 

informáciu, ako dopadla reklamácia. Po štvrté, potrebujeme vyriešiť súrne osvetlenie, aspoň 

dočasné osvetlenie Obradnej siene v Kunove. A popritom vyriešiť nejakým spôsobom 

ozvučenie, pretože ľudia, ktorí tam sa na pohrebe, nepočujú o tom, čo deje vlastne vo vnútri a 

neviem, teda nechcem prebrať detaily, to by som poprosil o kompetentnú osobu, aby sa v tomto 

zaoberala. Rád sa v tom teda stretneme v rámci výboru. Máme požiadavku dlhodobú od 

občanov ohľadom predajne potravín, ktorá tam bola, vlastne predajňa predajne Jednoty. Dostala 

sa mi teda do už informáciu, že mesto pýtalo, sa pýtalo teda podnikateľa, ktorý kúpil túto 

budovu. On záujem neprejavil, pretože to je pre neho neekonomické. Občania vidia, že v 

rôznych obciach mesto dotuje predajne. Takže poprosím o zváženie tej situácie, či mesto by 

bolo schopné dotovať nejakým spôsobom alebo teda nájsť niekoho, kto by vedel zadotovať, 

prípadne pre starých občanov zariadiť nejakú donáškovú službu. Viem, že také niečo robilo 



Tesco a pod. Poprosím, po šieste. Ďakujeme pekne, že sa nám, že sa podarilo umiestniť v rámci 

projektu Smart city, či ako to nazývate radar. Boli by sme veľmi radi v rámci výboru, keby 

niekto sa mi diskutoval, že kam sa ten radar dá, lebo je to jeho umiestnenie veľmi nevhodné a 

máme teda záujem vedieť, že koľko tých radarov tam vlastne ešte bude, lebo to je 

najnebezpečnejší úsek. Tam je vlastne od Sotinej, cesta je veľmi úzka. Takže by sme radi sa k 

tomu nejakým spôsobom vyjadrili. A tiež je otázka, prečo vlastne nie sú so zdieľanými 

informáciami v budúcnosti, keď sa schváli nový zákon o doprave a bude možné zdieľané 

informácie pokutovať, tak tieto bohužiaľ to nemajú. Máme teda informácie, že to majú len 2 

kusy a teda chceme vedieť, kde sú a prečo tam sú? Po siedme, otázka ohľadom opatrení 

uložených Okresným úradom, to sa týka tej povodňovej situácie. A teda oceňujem, že konečne 

po štyroch mesiacoch sa bude robiť stretnutie z predsedníctva, aby sme si vydiskutovali tieto 

veci. Ja by som kľudne ocenil, aby bolo tuná pri tom stole, ako to pán primátor navrhoval, aby 

sme sa zbytočne vyhli ďalším emóciám, konfliktom a ohováraniu. Zo strany predsedníctva 

nebol dodržaný termín a osev trávy, ktorý teda sami potvrdili na povodňovej komisii. Ten 

termín bol dokonca augusta predĺžený do konca septembra a nebol znovu dodržaný. Nebol 

dodržaný tak isto termín, ktorý dostali ohľadom vypracovania projektu v spolupráci s 

Výskumným ústavom pôdoznalectva. Nemám informácie z Okresného úradu, teda mám, do 

konca mesiaca nebol vypracovaný, čo bol termín. Takže to by som chcel vedieť. Som sa pýtal 

na pracovnom stretnutí, pán primátor, ohľadom zmlúv, prečo sme vlastne predĺžili takémuto 

obhospodárovateľovi zmluvu na 4 roky, keď teda sú tu aj konkurenti, ktorí sú ochotní zaplatiť 

viac a hlavne dodržovať tieto opatrenia, aby sa tie záplavy nediali. Po ôsme, Spoločenský dom 

v Kunove. Mali sme stretnutie ohľadom nového projektu a som poprosil, že už keď tam chodí 

statik tak, aby sa teda urobil posudok alebo využili jeho posudok na to, aby sa predĺžilo dočasné 

využívanie tej stavby, lebo nám vlastne končí. Takže by som bol rád, keby to bolo nejakým 

spôsobom oddozorované, aby sa na to nezabudlo, lebo to je o chvíľku. A posledný bod, sme 

riešili križovatku pri kríži, to je jak je ten vjazd na jednotky Záhradky. Viem, že tam bola nejaká 

snaha z tvojej strany, pán primátor, o tom, že tú situáciu niekde pomôcť, lebo tu bude 

komplikovaná križovatka, tak by som potom poprosil aj aktuálne informácie k tomu. 

Nepotrebujem teraz, aby som niekoho nezaťažoval alebo nediskriminoval. Stačí mi to písomne. 

Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Budeme reagovať písomne. Ja len poviem, že mnohé veci sa riešia. Ja beriem, že nie 

sme súkromná spoločnosť, nevieme to urobiť hneď, ale napr. taký vodovod, keď to riešime s 

Bratislavskou vodárenskou spoločnosťou, je to veľká spoločnosť, majú svoje procesy, má to 

svoj postup. Sedeli sme s investičným riaditeľom a dali sme si jednoznačný postup, kto, čo, 

kedy má urobiť, ale to nie je otázka týždňa, dvoch, ani troch. Ja sa osobne neviem, že čo presne 

mesto neurobilo teda a zapríčinilo zrazu túto situáciu, ktorá tam je 15 rokov a zo dňa na deň je 

dramatická. Čo sa týka toho vodovodu, jednoducho riešime situáciu, máme projektovú 

dokumentáciu, kade by sa mohol viesť nový vodovod a aby tie, cez tie pozemky, aby boli vôbec 

vykúpiteľné, že to je cez Slovenskú republiku, že nie cez súkromníkov, takže tých vecí, ktoré 

sa tam riešia, ja viem, že z pozadia to vyzerá, že však to sa tu len sato samosprávy, sa to samo 

sa nič nespraví. Jednoducho treba tomu povolenia, ktoré mu treba, trasovanie a všetko okolo 

toho a následne aj schvaľovanie v rámci Bratislavskej vodárenskej spoločnosti. To nie je otázka. 

Je mi ľúto ani mesiacov, že 2, 3 mesiace a máme to zrealizované. Takže to sú veci, ktoré sú. 

Mnohé veci, si myslím, že boli mnohokrát zodpovedané a na jednotlivé body teda nachystáme 

tie odpovede. A je mi len ľúto, že zase sa tu menujú spoločnosti a ja keď som komunikoval, tak 

práve tie zmeny boli na základe odborníkov z Okresného úradu. Tým pádom ja beriem, že 

pokiaľ sa dohodne súkromná spoločnosť s Okresným úradom, ktorý má na starosť životné 

prostredie, tak je to viac, ako keď pri prvom dojme povedia, že urobme to takto, keď následne 

s odstupom času mesiaci povedia nie, lepšie riešenie je také a také. Takže to už ide tiež mimo 



mňa. Ja tiež nepôjdem proti okresnému úradu, ktorý povie, že životné prostredie, že ktorí sú 

tam ľudia, čo to študovali, že takto a tento spôsob je lepší. Takže asi tak. Faktická ešte, pán 

poslanec. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja tej BVS k tým daným surovinám, ja teraz vôbec nekritizujem to, že sa nič nerobí, ale že to 

je jednoduché. Ja som videl, že snahu, začiatok bol taký pred rokom, že dostali ľudia informácie 

o tom, že je to vybavené a že sa čaká len na potvrdenie BVS-ky a bude to v poriadku. Až potom 

sa začal ten proces celý riešiť a ja nehovorím, že sa neriešil, ja len hovorím, že bohužiaľ sa 

nenašlo riešenie také, ktoré boli tam 2 možnosti sme o nich rozprávali, ani 1 nie je možná. A 

sme na začiatku, preto sa vlastne robí teraz aj projekt nový, áno. To hovorím dobre asi a ja len 

ten projekt bude trvať nejaký čas, bude to nemalo peňazí, tam treba tu chcieť vybudovať novú. 

Ja neviem, či bude mať v rozpočte, či to bude o pol roka alebo o rok, ale sme na začiatku, to je 

fakt, bohužiaľ, tak sa to vyvinula tá situácia a treba tým ľuďom pomôcť, aby vedeli tú vodu 

nejakým spôsobom užívať, lebo ten, čo trvalo doteraz, už to ochotný ďalej robiť. Bavíme sa 

tam o desiatkach domácností, ktoré potrebujú pomoc a tým, že to spôsobilo mesto a neber to 

osobne, je to fakt, lebo to je mestský majetok a nebolo to skolaudované, to je fakt. Tak treba, 

aby mesto sa v tomto nejakým spôsobom zapojilo a tým ľuďom pomohlo. Akože podľa mňa, 

že tam nič nenormálne, na nič sa nesťažujem, je to podľa mňa úplne na mieste. Čo sa týka toho 

Okresného úradu, teraz neviem, o čom rozpráva, ja som hovorilo rozhodnutí Okresného úradu 

v prvom aj v druhom rozhodnutí, kde tie podmienky boli uložené. To nie je o mojom názore a 

ani tvojom alebo nejakom úradníkovi. Ja neviem, s kým sa teda ty rozprávaš. Ja som ocenil v 

auguste spoločné stretnutie, čo boli členovia krízového štábu, kde sa zhodnotili nejaké veci, 

tam sme sa o niečím uzniesli a tie sa nedodržali. Ja zase nikoho nekritizujem, ale je fakt, že sa 

to proste nedodržalo a to je preukázateľné. Takže nič iné nechcem znovu zhodnotiť, prečo to 

sa tu vlastne stalo, lebo nás čaká nová sezóna, tak, ako tu riešime Unicarback, tak treba riešiť 

aj osiate tých plôch tak, aby sa nevznikne, nestalo to, že tam zoberú znovu plodinu v júni a celý 

júl a august poviem, čakať na nové povodne. To je celé, to je strašne jednoduché. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A moja reakcia bola ale na tom to, že to, že my si povieme na mieste, že nás a to zdá takto a 

potom odborníci z Okresného úradu, ktorí majú na starosti životné prostredie a ktorí sú za to 

zodpovední, povedia, že toto je lepšie, toto je lepšie riešenie, tak jednoducho ideme podľa toho, 

poviem, majú to vyštudované, tak jednoducho ideme podľa toho, ale preto som povedal, poďme 

sa k tomu stretnúť, nech si to všetci tam vydiskutujeme, aby sme si, prečo toto riešenie je lepšie, 

nie je lepšie. Áno, to je celé. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Poprosím, pán primátor, že zavolaj tam, prosím ťa, na to stretnutie aj tých ľudí z Okresného 

úradu, nech to nie je stretnutie troch strán. To je o ničom. Lebo oni sú kompetentný orgán v 

tomto. Treba ich tam určite zavolať. Prosím ťa. Len nemám tú informáciu, tak len aby som 

veľmi, úplne, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja mám len jednu otázku, pán primátor, možno dokážeš na ňu odpovedať hneď. Tuto sa 

vymieňalo to plynové potrubie za Cieľom. Ten chodník je tam, v podstate nemá vrchnú, vrchný 

poklad. Či by sme dokázali občanovi povedať, je tam veľa takých otázok, kedy sa to dokončí 

do schodného stavu. Je to tam fakt nebezpečné hlavne pre starších ľudí, ktorí tam chodia. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Výmenu realizuje spoločnosť pre Slovenský plynárenský priemysel, pre SPP distribúcia. Ja sa 

priznám, že dneska doobeda som mal veľmi, by som to povedal, že intenzívny rozhovor práve 

so spoločnosťou. Následne bola reakcia, že dnes zadali objednávku, ale my si, ja som to s nimi 



riešil pred tromi týždňami, my sme to riešili pred mesiacom a pol a dneska sme už mali taký 

veľmi, by som to nazval, intenzívny rozhovor, že jednoducho my urobíme všetky kroky k tomu, 

že zastavíme všetku činnosť tejto spoločnosti pri výmene plynového potrubia, pretože nie je 

normálne, aby niekto mal rozkopaný chodník 2,5 mesiaca a nevedel ho zaasfaltovať s 

výhovorkou, že my to asfaltujeme, až keď to bude úplne, aby sme to naraz urobili všetko. 

Jednoducho áno, ale urobte to za 2,5, týždňa, neurobte to 3 mesiace a ďalšie 2 mesiace to ešte 

má trvať. Jednoducho takto to nie je možné. My sme k tomu sedeli aj na meste, že jednoducho 

všetky tieto činnosti, ktoré budú, budú musieť byť ukončené k 15. 11., že do všetkých 

rozhodnutí budeme dávať do 15.11. aj kvôli zimnej údržbe, že jednoducho takto to nie je možné. 

Áno, oni majú samostatný zákon, môžu ísť cez všetku zeleň, môžu vyrúbať cakum prask, 

všetko, áno, pretože energetici majú svoje zákony a my sme s nimi na začiatku veľmi ťažko 

diskutovali, kade vôbec to majú trasovať a my sme ich posúvali práve do chodníkov z toho 

titulu, aby nám nezničili väčšinu z zelene a to nám trvalo mesiac a pol, kým sa tam v podstate 

naši pracovníci s nimi dohádali s tým, že vymenia kompletne celé chodníky a všetko vyzeralo 

v poriadku a teraz sa to zabrzdilo na úplných, by som to povedal, na tej najposlednejšej banalite. 

Majú to zabetónované, majú to všetko a tá finalizácia toho povrchu nie a nie byť. Povedali, že 

do dvoch týždňov stopercentne to bude, áno, ale ja už sa bojím to hovoriť niekomu nejaké 

termíny, lebo to nie je, že mesto si to objednáva, to je len informácia od nich, že teda áno, malo 

by to byť skôr, ale už sa toho bojím, vôbec to nejakým spôsobom definovať. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani poslankyňa Krištofová. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Ja by som chcela poprosiť o vybudovanie bezbariérového prechodu na Hviezdoslavovej ulici 

oproti Službytu, kde boli 2 prechody. Jeden sa zrušil, to bol ten bezbariérový a ostal tam jeden, 

ktorý má dosť veľkú bariéru. Či by sa to dalo zabezpečiť, lebo tam hodne ľudia chodia aj do 

škôlky. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Toto sú veci, ktoré mňa osobne veľmi mrzia, že my sa dozvedáme koľkokrát, keďže to nie sú 

naše cesty, 24 hodín dopredu alebo 48 hodín vopred, že tieto priechody sa teraz rušia a relatívne 

intenzívne a zrovna sa zruší bezbariérový a bariérový ostáva, čo nedáva vôbec logiku, áno a 

takto sme sa dozvedeli ani nie 24 hodín dopredu na Štefánikovej ulici, že zrazu sa tam rušia a 

rozširuje sa pruh a 18 parkovacích miest sa ruší a my sme toto aj v utorok poobede tú informáciu 

na mesto, že keď tak informujte občanov, ale aby ste mali informáciu a následne od stredu ráno 

už sa to realizovalo. Tzn. tu my potrebujeme viacej práve o tých správcov tých komunikácií, 

informácií a hlavne možno diskusia o tom, že tých priechodov sa nám tu začalo veľmi veľa 

rušiť práve na jednotke, dvojke, trojke triede a musíme, snažíme sa na to reagovať, že nie je 

možné, lebo to, že zruším priechod pre chodcov neznamená, že tí ľudia tade nepôjdu, áno. 

Dokonca aj ostatní reagujú, však my vieme, že tade pôjdu, ale nech nemajú pocit, že sú 

chránení, ale my potrebujeme mať tých občanov v tom meste chránených. Je to mesto, je tam 

hustá premávka a jednoducho tí ľudia tade sú zvyknutí roky chodiť, chodia a prečo sa ruší 

bezbariérový a vedľajší, poviem 20 m vedľa, bariérový ostáva. To je v podstate komunikácia, 

správca, Dopravný inšpektorát a na mesto to len prechádza, ale my sme sa o tomto rozprávali, 

že takto to nejde riešiť, že my potrebujeme naozaj to asi inou formou podchytiť, že prečo práve 

toto má byť rušené, keď tam to máme funkčné, áno. Teraz komunikujeme o ďalších uliciach, 

kde nám je záujem rušiť práve priechody pre chodcov a bránime sa každému jednom priechodu, 

aby zrušený nebol. Ešte otázka alebo ideme ďalej, pani doktorka? Všetko. Pán poslanec Sova. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem. Ja som mal na ostatnom zastupiteľstve jednu interpeláciu ohľadom vymaľovania 



parkovísk, vyznačenia, vodorovného značenia. Nie som spokojný s tou odpoveďou, za prvé, 

nerozumiem tomu, teda dostal som odpoveď, že chceli by sme mať spracované podklady na 

zosúladenie dopravného značenia v zmysle nových technických predpisov. Tzn. že chcem sa 

opýtať, či sa tam bude meniť šírka tých pruhov alebo či budú aj iné farebné alebo nejaké také 

iné a druhá vec, je tam na konci napísané, že to značenie bude realizované na budúci rok. To je 

fajn. Včera sme zvýšili poplatok za, tak to aspoň vyznačíme, ale najväčší problém je v tom, že 

takúto istú odpoveď som dostal aj pred rokom, že to bude v roku 2023. Takže posúvame, 

posúvame, hádžeme ten zemiak dopredu a tvárime sa, že to riešime a neriešime to. To sa len 

vraciam tej starej interpelácii a mám ešte jednu interpeláciu. V nedeľu som bol na cintoríne 

možnože dosť neskoro o jedenástej alebo pol dvanástej, priznám sa, že som sa tam mal aj bál 

vstúpiť, pretože tam bola skoro absolútna tma. Sú tam 2 lampy, z toho jedna svieti, akože svieti 

a druhá svieti, akože svieti, takže neviem, keď sa rekonštruuje teraz verejné osvetlenie, či tam 

spadá aj cintorín mestský a poprosil by som, aby sa spravili chodníky na tom cintoríne, pretože 

väčšinou tam chodia okrem teda času dušičiek staršie občania a tie, tie chodníky sú v 

dezolátnom stave, sú tam fugy, sú tam diery, párkrát sa stalo, že už aj ten starší človek spadol. 

Takže poprosil by som, aby sa tie chodníky na tom cintoríne dali do takého stavu, aby boli 

bezpečné. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Len odpoviem rýchlo. Do konca novembra, tzn. máme to zadané, začína preberacie konanie, 

máme geografický informačný systém. Tento geografický informačný systém nám dáva 

kompletne v digitálnej podobe celé mesto v 28 mapách. Jedna z tých máp sú aj presne urobené 

práve komunikácie, šírky komunikácie, všetko okolo toho. Zmenila sa momentálne legislatíva. 

My čakáme, kedy toto budeme mať. Máme objednaného človeka, ktorý nám urobí kompletne 

celé nové mesto s novými značkami tak, aby sme vyhoveli novej legislatíve, ale samozrejme, 

maľovať, poviem to, že v decembri, v januári asi úplne nie je efektívne, takže predpokladám, 

že to maľovanie nastane niekedy v marci, ale už to pôjde podľa novej legislatívy, nové farebné, 

keď ste si všimli, už niekde máme, vyzerá to ako zuby, proste mení sa vyhláška, menia sa 

značenia, žlté čiary nám odchádzajú, má byť menej značiek, značka napr. my hovorili zákaz 

prejazdu, už zmizla tak, ako zmizla značka, že tam je v podstate spomaľovač. To sú značky, 

ktoré miznú, prichádzajú nové, proste musíme sa na to celé pripraviť a zadali sme si, že chceme 

kompletne nové mesto si takto spraviť, ale nemalo význam tým, že áno, dostali sme na to 

dotáciu a dodávajú nám to do konca novembra, že my by sme teraz spravili, že rýchlo nám to 

spravte o 2 týždne skôr, iná firma a zaplatíme za to ďalších 25.000. Takže už čakáme teraz, 

dneska mali aj zamestnanci školenie už k tomuto geografickému informačnému systému, že 

takto to bude fungovať. Každý zamestnanec bude mať samozrejme inú podkladovú mapu, ale 

budeme to takto vedieť a kompletne celé mesto máme objednané, aby sme urobili kompletne 

nové značenie. Sú nové značky typu, že zóna parkovania, tým pádom nemusí tam byť ďalších 

10 značiek, ale na vstupe do tej lokality bude jedna značka a tým pádom to všade platí. Takže 

ide sa to celé prerábať a bude to stáť samozrejme finančné prostriedky, ale budeme to mať v 

rámci legislatívy tak, aby sme sa zase kompletne prispôsobili. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Mne sa jedná skôr o to vodorovné značenie. To, čo je na zemi. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Napr. ten systém nám dá aj do súťaže presné centimetre štvorcové. Tu potrebujete toľko, toľko, 

takže už zase to pôjde jednoduchšie. Takže ja počítam, že aj to vodorovné značenie v marci 

budeme mať na komplet nachystané. Ako už teraz ho asi nestihneme vymaľovať, poviem to 

úprimne, pokiaľ sú niektoré miesta, že kritické, tak tie sa ešte rýchlo vieme spraviť, ale plošne 

celé mesto by sa malo a či vodorovným alebo zvislým dopravným značením riešiť začiatkom 

budúceho roka. Druhá téma bola? Cintorín, priznám sa, že trošku ma nahnevalo, keď som počul, 

lebo je dohoda, že Mestská polícia ho bude chodiť na noc zatvárať, aby nám tam práve vandali 



nechodili, tým pádom bol odomknutý. Takže ja to registrujem, že toto je problém, že ktorý si 

Mestská polícia nesplnila, pretože má byť zamknutý a práve to je požiadavka a dohoda 

sociálneho podniku s Mestskou políciou, že aj víkendy, aj takto bude pozamykaný práve z toho 

titulu, že nám tam jazdia neoprávnené osoby. Chodia tam neoprávnene. A nikto nemá záujem, 

aby sa nám na cintoríne zbytočne stával nejaký vandalizmus. Ale nie je to odpoveď na tú, aj o 

štvrtej je tma, áno, vnímam, alebo o piatej áno, aby som nečakal, že som s tým zodpovedal. 

Takže poriešime to, pozrieme, ale pokiaľ to nie je v rámci projektu, tak samozrejme 

nedodávame, ale je záujem, aby sme budúci rok poriešili cintoríny, ktoré máme aj v mestských 

častiach. Takže keď, tak do toho zapojíme aj toto, aby sme to mali vyriešené v rámci verejného 

osvetlenia. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Lebo ja si pamätám, na osvetlenie cintorína som sa tuná pýtal možno už pred šiestimi alebo 

siedmimi rokmi. Takže to nie je záležitosť nová. To je vec, ktorá je už dlhodobo stará. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Požiadavky v rámci cintorínov vnímam, priznám sa, teraz intenzívne aj Čáčov, aj Kunov, 

jednoducho, že tam je úplná tma v rámci týchto vecí alebo prístupov. Takže my sme sa 

rozprávali o tom, že tým, že sme mali veľkú súťaž a nebolo to tam, taktiež aj medzi súťažami, 

musí byť určitý interval, aby to nebolo ako rozdelenie zákazky, takže teraz budeme môcť 

súťažiť nanovo. Tak verím tomu, že aj toto takto krásne zvládneme. Všetko. Ďakujem, pán 

poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja mám interpeláciu predaj akcií OMS Aréna vo vlastníctve mesta. 

Prvý návrh bol predložený na rokovanie, je v auguste, 2023 bol teda uznesením, bol stiahnutý 

a preložený na nasledujúce Mestské zastupiteľstvo, teda septembrové. Tam sa uskutočnilo zase 

to rokovanie. Je predložené ja na dnešné novembrové zastupiteľstvo, takže moja otázka, 

prosím, kedy predložíte nový návrh predaja akcií o OMS Aréne na rokovanie Mestského 

zastupiteľstva? Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Áno. Práve so znaleckým ústavom komunikuje naše majetkovo-právne oddelenie, aby sme 

dostali v podstate znalecký posudok, ktorý je najvyššie hodnotený, keď to tak zoberiem, aj pre 

súd je najhodnotnejší, tzn. aby sme jasne vedeli, že znalecký ústav povie, toto je výsledok, 

takúto majú tie akcie hodnoty, aby nebolo špekulácie o tom, či to malo vyššiu alebo nižšiu 

hodnotu. Na Slovensku v podstate v rámci právneho poriadku znalecká orgán, znalecký ústav 

je najvyššie, takže máme záujem to práve získať zo znaleckého ústavu. Majetkovo-právne s 

nimi intenzívne komunikuje. Ja verím, že v decembrovom zastupiteľstve to budeme mať. Ale 

nechcem to dávať už bez tohto znaleckého posudku, ktorý, ktorý bude tam jasne definované, 

aká je hodnota tých akcií. Neevidujem záujem o ďalšiu diskusiu. Predkladám... 

 

Bod č. 17. – Uznesenia prijaté na 7. zasadnutí MsZ 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Teda prebiehame do bodu číslo 17. Uznesenia prijaté na siedmom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva. Poprosím návrhovú komisiu, aby potvrdila platnosť prijatých uznesení. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Návrhová komisia potvrdzuje, že mestské zastupiteľstvo na svojom siedmom zasadnutí, dnes 

prijalo uznesenia číslo 216-236. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem predsedovi návrhovej komisie za potvrdenie platnosti uznesení z dnešného rokovania 

mestského zastupiteľstva.  



Bod č. 18. – Záver 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Rád by som vás všetkých ešte pozval 11. novembra na námestie, kde robíme Martinské 

svetlonosenie, čo je tradičné podujatie mesta, ktoré začína o 16:30 začiatkom lampiónového 

sprievodu pri DAV-e a 17:30 kultúrnym programom. Verím, že program bude v poriadku, že 

počasie nám bude priať, lebo zatiaľ predpoveď nie je úplne priaznivá a taktiež, keďže sa 

stretneme až 14. 12. na zastupiteľstve, tak aj na Senické Vianoce, ktoré už budú začínať 27. 

novembra v Mestskom kultúrnom stredisku a na námestí sa budeme vedieť stretnúť pri 

rozsvecovaní vianočnej výzdoby už 1. decembra, t. j. v piatok, pretože 3. decembra už máme 

práve prvú adventnú nedeľu a toto bude práve v spolupráci s televíziou JOJ. Takže pozývam 

všetkých, aby sledovali jednotlivé podujatia a aby sme sa na nich stretli. Prajem pekný deň. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský, v. r.                                                JUDr. Marek Došek, v. r.       
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Zapisovateľka:  Adela Langová 

Zápisnica je napísaná na základe zvukového záznamu. 

 
 


